
  

 
SESIÓN PLENARIA ORDINARIA DE 10 DE 
DICIEMBRE DE 2020 
 
Núm. de sesión:  7 
Tipo: ordinaria 
Hora de inicio: 19 h 
Lugar: Salón de Plenos 
Convocatoria: Primera 
Hora de finalización: 20.14 h 

 

ASISTENTES 

Alcaldesa:  
Cristina Civera Balaguer  
 

Concejales: 

Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretaria General:  
Araceli Martin Blasco 
                                                                                                                                                     
 

Con motivo de no haber podido concluir el 
pleno ordinario de fecha 3 de diciembre de 
2020, como consecuencia del estado de 
alarma, se convoca un nuevo pleno ordinario 
continuación del anterior para debatir los 
ruegos y preguntas. 
 

La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el orden 
del día y comienza con el único punto; 
 

RUEGOS Y PREGUNTAS 
 
- La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Manuel Moreno Comes portavoz del 
Partido Popular, quien comenta que 
continúa con el pleno anterior, en el que 
hubieron algunas preguntas que se 
contestaron como la del cheque bebé, y que 
se lo ha dicho una persona pero hay más 
personas. Indica que se que se hizo un 
escrito solicitando este cheque bebé que 

  
SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
DE 10 DE DESEMBRE DE 2020 
 
Núm. de sessió:  7 
Tipus: ordinària 
Hora d’inici: 19 h 
Lloc: sala de plens 
Convocatòria: primera 
Hora d’acabament: 20.14 h 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcaldessa:  
Cristina Civera Balaguer 
 
Regidors: 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretària general:  
Araceli Martín Blasco 
 
 
 
Com que no va concloure la sessió plenària 
ordinària de 3 de desembre de 2020, com a 
conseqüència de l'estat d'alarma, es convoca 
un nou ple ordinari continuació de l'anterior 
per a debatre els precs i preguntes. 
 
 
 
L’alcaldessa presenta l'ordre del dia al Ple i 
comença amb l'únic punt. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Manuel 
Moreno Comes, portaveu del Partit Popular, 
qui comenta que continua amb el ple 
anterior, en el qual van haver algunes 
preguntes que es van contestar com la del 
xec bebé, i que li l’ha feta una persona però 
que hi ha més persones. Indica que aquesta 
va fer un escrit per sol·licitar aquest xec bebé 
i que perquè no se li pagava i encara espera C
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porque no se le pagaba y están esperando la 
contestación. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que en principio 
son tres meses para la contestación, lo 
confirma con la Sra. secretaria. Indica que 
como sabe de la persona que habla, lo 
miraran de cuando es el segundo escrito 
reclamando el pago, y mirarán en términos 
de contestarle. 
 
D. Manuel Moreno Comes, indicando que en 
la misma línea de escritos, presentaron el 11 
de noviembre un escrito preguntando por los 
daños que se ocasionaron por las lluvias y ya 
le queda claro que son tres meses el plazo 
para contestar. No obstante pregunta si se 
tiene previsión para cuando se va a 
contestar. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que el 
aparejador municipal se incorporó el lunes de 
esta semana y quedan vacaciones por 
disfrutar, por lo tanto, si puede ser antes de 
que termine diciembre se contestará y si no 
se intentará a mitad de enero, como mucho. 
 
D. Manuel Moreno Comes, comenta que 
preguntó si el mercado iba a volver a la 
ubicación de antes en un futuro o si se va a 
mantener donde está. Entiende que ahora 
como aun estamos en pandemia va a 
quedarse ahí. 
 
La Sra. Alcaldesa informa que asía es, de 
hecho, como ya se comentó, se redujo el 
aforo a un 50%. En un principio estaba al 
75%, con la nueva normativa está al 50%. Se 
comentó que superaban el 50% por dos o 
tres paradas y evidentemente no iban a 
dejarse fuera dos o tres paradas, por tanto 
mientras se continúe en esta situación 
continuará allí. 
 
D. Manuel Moreno Comes, pregunta si 
después se continuará allí, o no se sabe. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que mirarán 
cuando pase todo esto, ya que hay algunas 
paradas que no están viniendo, otras que 
han solicitado ocupación nueva, por lo que 
se estudiará cuando pase esta situación si se 
mantiene allí, o si se vuelve a donde estaba. 
 
D. Manuel Moreno Comes, pide mientras 
tanto que en la anterior ubicación, aún están 
las placas de no aparcamiento, por lo que no 
cuesta mucho ir y tapar la señal que prohíbe 
aparcar los viernes. Indicando que es una 
petición de los vecinos. 
 
Asimismo, prosigue que ya se presentó una 
moción pidiendo que se quitara el cobro de 

la contestació. 
 
 
L’alcaldessa respon que en principi són tres 
mesos per a la contestació, i ho confirma 
amb la secretària. Indica que com sap de la 
persona que parla, comprovaran de quan és 
el segon escrit en el qual reclama el 
pagament, i que procuraran en termini 
contestar-li. 
 
Manuel Moreno Comes indica que, en la 
mateixa línia d'escrits, van presentar l'11 de 
novembre un escrit en el qual es preguntava 
pels danys que es van ocasionar per les 
pluges i ja li queda clar que són tres mesos 
el termini per a contestar. No obstant això, 
pregunta si es té previsió per a quan es 
contestarà. 
 
L’alcaldessa respon que l'aparellador 
municipal s’ha incorporar dilluns d'aquesta 
setmana i li queden vacances per gaudir; per 
tant, si pot ser abans que acabe desembre 
es contestarà i, si no, s'intentarà a meitat de 
gener, com a molt. 
 
Manuel Moreno Comes comenta que va 
preguntar si el mercat tornaria a la ubicació 
d'abans en un futur o si es mantindrà on 
està. Entén que ara com que estem en 
pandèmia es quedarà ací. 
 
 
L’alcaldessa informa que així és, de fet, i 
com ja es va comentar, es va reduir 
l'aforament a un 50 %. Al principi, estava al 
75 %, i amb la nova normativa està al  
50 %. Es va comentar que superaven el 50 
% per dues o tres parades i que evidentment 
no deixarien fora dues o tres parades, i per 
tant, mentre es continue en aquesta situació 
hi continuarà. 
 
 
Manuel Moreno Comes pregunta si després 
s’hi continuarà, o no se sap. 
 
L’alcaldessa respon que ho estudiaran quan 
passe tot això, ja que hi ha algunes parades 
que no venen, i unes altres que han sol·licitat 
ocupació nova, per la qual cosa s'estudiarà 
quan passe aquesta situació si s’hi manté, o 
si torna on estava. 
 
Manuel Moreno Comes comenta que en 
l'anterior ubicació encara estan les plaques 
de no aparcament, i que no costaria molt 
anar i tapar els senyals que prohibeixen 
aparcar els divendres. Indica que és una 
petició dels veïns. 
 
També, diu que ja es va presentar una moció 
per demanar que es llevara el cobrament de C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 A

G
YA

Q
H

76
G

C
Z2

FH
JH

JT
6M

SD
YZ

3 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//m
us

er
os

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 2
 d

e 
23

 



  

las tasas por mesas y sillas a los bares para 
el 2021. Visto que la pandemia continúa y 
visto que al final muchos bares están 
sobreviviendo por las terrazas, solicitarían, 
no presentando la moción, que se elimine la 
tasa para el 2021 y que se den todas las 
facilidades para ampliar terrazas durante 
2021, ya que la pandemia continúa. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que como ya se 
contestó en el pleno anterior, el presupuesto 
aun no está elaborado, aunque con el 
concejal de comercio se había comentado la 
posibilidad de mantenerles la ampliación que 
tenían hasta ahora, siempre y cuando los 
bares donde los vecinos que lo autoricen 
continúen autorizando. Se ha contemplado 
no cobrarles la tasa tampoco para el 2021. 
Se tenía no presupuestarlo de cara al año 
siguiente, no sabe si se tendrá que llevar al 
pleno, o no porque como se aprobó la 
exención para el 2020, posiblemente el 
interventor que no nos puede acompañar 
pero posiblemente sí que hay que llevarlo al 
pleno para volver a votar la exención para el 
21. La idea es, aunque se tenga que votar, 
se llevará para no cobrarla o si se puede 
hacer directamente, se os informará de que 
no se cobrará. 
 
D. Manuel Moreno Comes, indica que sobre 
las mascarillas que se han repartido para los 
comercios, ya se comentó que era una 
empresa del pueblo y pregunta por el precio 
de todo el lote que se ha comprado, el global 
de toda la compra a cuánto asciende. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa indicando que 
unos 12.000 euros aproximadamente. 
 
Interviene D. Juan José Carrión Rubio que 
indica que en este caso, el global ha sido 
aproximadamente de unos 9.000 euros lo 
que ha costado el producto, dado el caso 
que no ha tenido ningún tipo de IVA ni el 
líquido para limpiar ni las mascarillas, ya que 
al ser un producto sanitario no lleva ningún 
tipo de IVA. 
 
La Sra. Alcaldesa pregunta si además no se 
ha aplicado una bonificación por la cantidad. 
 
D. Juan José Carrión Rubio comenta que 
esta bonificación es la del 21% de IVA que 
no se ha aplicado. 
 
Prosigue D. Manuel Moreno Comes, 
comentando que en algunos ayuntamientos 
se ha lanzado la noticia que se está 
repartiendo la “Manta escuela”, que está muy 
de moda en estas últimas semanas. Los 
niños la verdad que en la escuela, están 
pasando frio y aún no ha venido lo peor, que 

les taxes per taules i cadires als bars per a 
l’any 2021. Vist que la pandèmia continua, i 
vist que finalment molts bars sobreviuen per 
les terrasses, sol·licitarien no presentar la 
moció, que s'elimine la taxa per al 2021 i que 
es donen totes les facilitats per a ampliar 
terrasses durant l’any 2021, ja que la 
pandèmia continua. 
 
L’alcaldessa respon que com ja es va 
contestar en el ple anterior, el pressupost 
encara no està elaborat, encara que el 
regidor de Comerç sí havia comentat la 
possibilitat de mantindre l'ampliació que 
tenien fins ara, sempre que els veïns dels 
bars que ho havien autoritzat, continuen 
autoritzant-ho. S'ha contemplat no cobrar-los 
la taxa tampoc per al 2021. Es pretenia no 
pressupostar-ho per a l'any següent, no sap 
si s'haurà de portar al ple, o no perquè com 
es va aprovar l'exempció per al 2020, i ja que 
l'interventor no ens pot acompanyar, però 
possiblement sí que calga portar-ho al ple 
per a tornar a votar l'exempció per al 2021. 
La idea és que encara que s'haja de votar, sí 
es llevarà per a no cobrar-la o si es farà 
directament, s’informarà que no es cobrarà. 
 
 
 
Manuel Moreno Comes comenta que sobre 
les mascaretes que s'han repartit per als 
comerços, ja es va dir que era una empresa 
del poble i pregunta pel preu de tot el lot que 
s'ha comprat, el global de tota la compra i 
quant puja. 
 
Respon l’alcaldessa que indica que uns 
12.000 €, aproximadament. 
 
Intervé Juan José Carrión Rubio que diu que, 
en aquest cas, el global ha sigut 
aproximadament uns 9.000 € el que ha 
costat el producte, ja que no ha tingut cap 
tipus d'IVA ni el líquid per a netejar ni les 
mascaretes, puix en ser un producte sanitari 
no porta cap tipus d'IVA. 
 
 
L’alcaldessa pregunta si a més no s'ha 
aplicat una bonificació per la quantitat. 
 
 
Juan José Carrión Rubio comenta que 
aquesta bonificació és el 21 % d'IVA que no 
s'ha aplicat. 
 
Continua Manuel Moreno Comes i comenta 
que en alguns ajuntaments s'ha llançat la 
notícia que reparteixen la manta escola, la 
qual està molt de moda en aquestes últimes 
setmanes. Els xiquets la veritat és que a 
l'escola passen fred i encara no ha vingut el 
pitjor, puix en les dates en les quals estem C
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en las fechas en las que estamos aún está 
haciendo buen tiempo. Por lo que solicita 
que se repartiera la “Manta escuela” entre los 
alumnos de Museros, que en unos 500 
escolarizados aproximadamente entre 12 y 
18 euros no pasaría de los 9.000 euros de 
gasto. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que cree que hay 
más de 500, porque tendría que contar al 
alumnado del pueblo. 
 
D. Manuel Moreno Comes, indica que si son 
un poco más de 500 tampoco cree que sea 
mucha la diferencia. Solicita que se valore 
una buena iniciativa para que los niños estén 
más a gusto en clase. Además pregunta si 
hay “Escuela de Navidad”. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde 
afirmativamente, que está organizada por el 
AMPA. Indica que la escuela de navidad y de 
pascua siempre las organiza el AMPA. 
 
D. Manuel Moreno Comes, pide que ahora 
que está comenzando la campaña fuerte de 
la naranja, aunque la campaña ya hace 
meses que comenzó pero ahora viene lo 
fuerte. Solicita que se intensifiquen las 
campañas de vigilancia en la huerta. Por lo 
que es lo de siempre, bastante malestar en 
la agricultura y la huerta, solo falta que los 
labradores no tengan seguridad por lo que 
pide que se intensifiquen las campañas. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que Dña. 
Beatriz Sanchez, lo puede corroborar mejor, 
que incluso a día de hoy ya hay muchos 
caminos que están cerrados. En la campaña 
anterior se reforzaron las medidas que se 
pudieron, porque como bien se sabe la 
plantilla de la policía local está bajo mínimos. 
Se están doblando muchos turnos para que 
puedan disfrutar de permisos retribuidos que 
les corresponde. Además de contratiempos 
que surgen con las personas del día a día. 
Indica que, el año pasado, salvo algún caso 
puntual o dos, la campaña fue muy bien. Se 
organizaron controles con la Guardia civil, se 
controlaron caminos, se controló pero dentro 
de las tareas diarias, y quitando un caso 
puntual fue muy bien. De todas formas, 
dentro de lo que se pueda, sabemos lo 
importante que es la cosecha para un 
labrador, como siempre intentaremos que los 
robos sean los menos posibles. 
 
D. Manuel Moreno Comes, indica que para 
terminar, como el pleno se celebra antes de 
Navidad, desde el Partido Popular quieren 
desear Feliz Navidad a todos los vecinos de 
Museros, ya que este año tenemos unas 
circunstancias muy especiales y complicadas 

encara fa bon temps. Per això, sol·licita que 
es repartisca la manta escola entre l’alumnat 
de Museros, que en són uns 500 xiquetes i 
xiquets escolaritzats, aproximadament, entre 
12 i 18 € no passaria dels 9.000 € de 
despesa. 
 
 
L’alcaldessa indica que creu que n’hi ha més 
de 500, perquè hauria de comptar  l'alumnat 
del poble. 
 
Manuel Moreno Comes comenta que si en 
són un poc més de 500 tampoc creu que 
siga massa la diferència. Sol·licita que es 
valore una bona iniciativa perquè els xiquets i 
les xiquetes estiguen més a gust en classe. 
A més, pregunta si hi ha Escola de Nadal. 
 
L’alcaldessa respon, afirmativament, que 
està organitzada per l'AMPA. Indica que les 
escoles de Nadal i de Pasqua sempre les 
organitza l'AMPA. 
 
Manuel Moreno Comes diu que com ara 
comença la campanya forta de la taronja, 
encara que la campanya ja fa mesos que va 
començar però ara ve el més fort, i per això, 
sol·licita que s'intensifiquen les campanyes 
de vigilància a l'horta. Pel tema de sempre, 
prou malestar hi ha en l'agricultura i en 
l'horta, només falta que els llauradors no 
tinguen seguretat, i per aquest motiu, 
demana que s'intensifiquen les campanyes. 
 
L’alcaldessa respon que Beatriz Sánchez ho 
pot corroborar millor, que fins i tot avui dia ja 
hi ha molts camins que estan tancats. En la 
campanya anterior, es van reforçar les 
mesures que es van poder, perquè com bé 
se sap la plantilla de la Policia Local està 
sota a mínims. Es doblen els torns perquè 
gaudisquen dels permisos retribuïts que els 
correspon. A més, han de resoldre els 
contratemps que sorgeixen dia a dia amb les 
persones. Indica que l'any passat, excepte 
en algun cas puntual o dos, la campanya va 
estar molt bé. Es van organitzar controls amb 
la Guàrdia Civil, es van controlar camins, es 
va controlar però dins de les tasques diàries, 
i excepte un cas puntual, va estar molt bé. 
De tota manera, dins del que es puga, 
sabem com d'important és la collita per a un 
llaurador, i com sempre, intentarem que els 
robatoris siguen els menys possibles. 
 
 
Manuel Moreno Comes assenyala que, per a 
acabar, com el ple es farà abans de Nadal, 
des del Partit Popular volen desitjar un bon 
Nadal a tots el veïnat de Museros, perquè 
enguany tenim unes circumstàncies molt 
especials i complicades per a tots. Ja que C
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para todos. Ya que todos querríamos 
reunirnos con todos los familiares y poder 
abrazar a los amigos y todo lo que conlleva 
la Navidad. Este año, lamentablemente no va 
a ser así, y pedir a todos los vecinos y a todo 
el mundo, que tengan prudencia, ya que 
entendemos que también es necesario ver a 
los familiares porque la gente mayor necesita 
el cariño de sus familiares. Que se 
compaginen lo mejor posible el tema de las 
visitas, las cenas. 
Desea unas buenas navidades a todos los 
funcionarios y trabajadores de este 
Ayuntamiento. Por supuesto a los 
compañeros de la corporación desear Feliz 
Navidad ya que al fin y al cabo aquí no son 
rivales, son como le gusta decir son 
antagonistas en algunas cosas, en temas 
sobre todo que cada uno lleva en su 
programa, pero como se puede ver que en 
muchas ocasiones todos vamos en la misma 
dirección para el pueblo. Por tanto desea a 
todos una Feliz navidad. 
 
- La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Victor Xercavins i Garcia, portavoz de 
Compromis per Museros, que comienza 
felicitando las fiestas, deseándoles a todos 
una Feliz Navidad, dentro de lo que será la 
situación y en la línea que decía D. Manuel 
Moreno, piden corrección, porque como se 
ha dicho la gente mayor se encuentra 
necesitada de estima pero es mejor no verlos 
hoy y verlos el año que viene. 
 
Prosigue indicando que en el anterior pleno 
de octubre, pasó a Alcaldía la incidencia de 
un vecino de la carretera de Barcelona, 
enfrente de Emperador, a quien después de 
un registro de entrada fallido de abril de 
2019, de nuevo el 12 de agosto lo volvió a 
presentar sin ninguna contestación. En aquel 
pleno la Sra. Alcaldesa se comprometió a 
saber que había pasado e interesarse por la 
incidencia, y a día de hoy el interesado nos 
dice que no ha recibido ninguna 
comunicación en ningún sentido por el 
Ayuntamiento, y la incidencia no se ha 
resuelto. Pregunta si se sabe alguna cosa 
más. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que parece ser 
que esa farola se retiró para que el vecino 
llevara a término unas obras. Una vez las 
obras finalizaron no quiere que la farola 
vuelva a su fachada y quiere que se ponga 
en la fachada del vecino y ya hay un conflicto 
de intereses entre vecinos que uno por el 
otro no hay manera de poner la farola. Le 
indica que puede preguntarle al técnico de 
urbanismo, ya que al día siguiente del pleno 
le preguntó, llamó al electricista municipal. 
Además puede hablar con el responsable de 

tots voldríem reunir-nos amb tots els familiars 
i abraçar els amics i tot el que comporta el 
Nadal. Enguany, lamentablement, no serà 
així, i demana, a tots els veïns i a tothom, 
que tinguen prudència, ja que entenem que 
també és necessari veure els familiars 
perquè la gent gran necessita l'afecte dels 
seus familiars. Que es compaginen tan bé 
com siga possible el tema de les visites i dels 
sopars. 
 
Desitja un bon Nadal a tot el personal 
funcionari i treballador d'aquest ajuntament. I 
és clar, als companys i companyes de la 
corporació, els desitja un bon Nadal, puix al 
cap i a la fi ací no són rivals, són com li 
agrada dir són antagonistes en algunes 
coses, en temes sobretot que cadascun 
porta en el seu programa, però com es pot 
veure que en moltes ocasions tots anem en 
la mateixa direcció per al poble. Per tant, 
desitja a tots un bon Nadal. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Víctor 
Xercavins i Garcia, portaveu de Compromís 
per Museros, el qual comença felicitant les 
festes, desitjant a tots un bon Nadal, dins del 
que serà la situació i en la línia que deia 
Manuel Moreno, demanem correcció, perquè 
com s'ha dit la gent gran es troba 
necessitada d'estima però és millor no 
veure'ls avui i veure'ls l'any que ve. 
 
 
Continua assenyalant que en l'anterior ple 
d'octubre, va passar a l’alcaldia la incidència 
d'un veí de la carretera de Barcelona, davant 
d'Emperador, a qui després d'un registre 
d'entrada fallit d'abril de 2019, de nou el 12 
d'agost el va tornar a presentar sense cap 
contestació. En aquell ple, l’alcaldessa es va 
comprometre a saber que havia passat i a 
interessar-se per la incidència, i avui dia, 
l'interessat ens diu que no ha rebut cap 
comunicació en cap sentit de l'Ajuntament, i 
la incidència no s'ha resolt. Pregunta si se 
sap alguna cosa més. 
 
 
 
 
L’alcaldessa respon que sembla ser que 
aqueix fanal es va retirar perquè el veí 
portara a terme unes obres. Una vegada les 
obres van finalitzar, no vol que el fanal torne 
a la seua façana i vol que es pose en la 
façana del veí i ja hi ha un conflicte 
d'interessos entre veïns i que l’un per l'altre 
no hi ha manera de posar el fanal. Li indica 
que pot preguntar-li al tècnic d'urbanisme, ja 
que al dia següent del ple li va preguntar, va 
cridar l'electricista municipal. A més, pot 
parlar amb el responsable de les C
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las infraestructuras, y sí que es cierto que 
por escrito no se les ha contestado pero 
hasta en dos ocasiones se ha intentado 
colocar la farola y han increpado al 
electricista que no la quieren en su fachada, 
y hay un conflicto entre vecinos ya que 
ninguno de los dos la quiere porque tienen la 
fachada nueva. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, responde que 
no tiene porque dudar de lo que dice, pero 
tampoco puede dudar del vecino. Hay un 
conflicto vecinal y del tema no han hablado, 
pero una cosa es que el propietario donde 
estaba antes la farola ahora diga que no, e 
independientemente de eso lo que sí es 
cierto, en un sentido o en otro, aunque sea 
para contarle eso que has comentado, a la 
persona que ha presentado dos escritos. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que le consta que 
esta persona, no se le ha contestado por 
escrito, pero han ido en diferentes ocasiones 
en persona e intentando explicárselo 
siempre. Sí que es cierto que por escrito, no 
se le ha contestado, pero es que al final si no 
la quiere ahora en su fachada. Mañana 
intentará hablar con el técnico y con consulta 
a la Sra. Secretaria. El ayuntamiento no se 
ha negado a ir a ponerla, han ido en dos 
ocasiones y se han negado por ser su 
fachada. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, comenta que en 
la dación de cuentas, con el dinero del 
COVID-19 se había invertido en un 
administrativo y dos limpiadoras. 
 
La Sra. Alcaldesa, explica que es un peón 
para la brigada, dos limpiadoras y un auxiliar 
administrativo. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, prosigue que a 
finales de septiembre se había publicitado 
que el Ayuntamiento estaba trabajando en el 
primer Plan de Igualdad de Museros. 
Pudiendo parecer que no se había hecho 
antes, pero el plan estaba en marcha desde 
la legislatura pasada cuando la concejal Dña. 
Laura Asensio la promovió. Pregunta a que 
se refiere exactamente eso de “Ponemos en 
marcha el primer Plan de Igualdad de 
Museros”. 
 
La Sra. Alcaldesa, explica que se trata del 
Plan de la Ciudadanía, el plan que se inició 
en la legislatura anterior es el Plan de 
Igualdad de Museros, y ese ahora se tiene 
que completar con un plan de igualdad 
municipal, en el que estuviera toda la 
ciudadanía incluida. Son planes de igualdad 
diferentes. El que se inició era a nivel interno 
del Ayuntamiento y este será un anexo o un 

infraestructures, i sí que és cert que per 
escrit no se'ls ha contestat però fins a dues 
ocasions s'ha intentat col·locar el fanal i han 
increpat l'electricista que no la volen en la 
seua façana, i hi ha un conflicte entre veïns 
ja que cap dels dos la vol perquè tenen la 
façana nova. 
 
 
Víctor Xercavins i Garcia respon que no té 
perquè dubtar del que diu, però tampoc pot 
dubtar del veí. Hi ha un conflicte veïnal i del 
tema no s’ha parlat, però una cosa és que el 
propietari on estava abans el fanal ara diga 
que no, i independentment d'això, el que sí 
que és cert, en un sentit o en un altre, que 
cal que se li explique això  a la persona que 
ha presentat els dos escrits. 
 
 
L’alcaldessa indica que li consta que, a 
aquesta persona, no se li ha contestat per 
escrit, però han anat en diferents ocasions 
en persona i han intentat explicar-li-ho 
sempre. Sí que és cert que per escrit, no se li 
ha contestat, però és que al final si no la vol 
ara en la seua façana. Demà intentarà parlar 
amb el tècnic i ho consultarà amb la 
secretària. L'Ajuntament no s'ha negat a 
posar-la, han anat en dues ocasions i s'han 
negat per ser la seua façana. 
 
 
Víctor Xercavins i Garcia comenta que en la 
dació de comptes, els diners del COVID-19 
s'havia invertit en un administratiu i dues 
netejadores. 
 
L’alcaldessa explica que és un peó per a la 
brigada, dues netejadores i un auxiliar 
administratiu. 
 
Víctor Xercavins i Garcia comenta que, a la 
darreria de setembre, s'havia publicitat que 
l'Ajuntament treballava en el primer Pla 
d'igualtat de Museros. Sembla com que  no 
s'havia fet abans, però el pla estava en 
marxa des de la legislatura passada quan la 
regidora Laura Asensio el va promoure. 
Pregunta a què es refereix exactament això 
de “Posem en marxa el primer Pla d'igualtat 
de Museros”. 
 
 
L’alcaldessa explica que es tracta del Pla de 
la ciutadania, el pla que es va iniciar en la 
legislatura anterior és el Pla d'igualtat de 
Museros, i ara, aquest s'ha de completar 
amb un pla d'igualtat municipal, en el qual 
estiga tota la ciutadania inclosa. Són plans 
d'igualtat diferents. El que es va iniciar era a 
nivell intern de l'Ajuntament i aquest serà un 
annex o un complement perquè ja el tenim, C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 A

G
YA

Q
H

76
G

C
Z2

FH
JH

JT
6M

SD
YZ

3 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//m
us

er
os

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 6
 d

e 
23

 



  

complemento porque ya tenemos, 
evidentemente llevado a término por la 
compañera de la legislatura anterior. Y este 
es el que engloba a todo el pueblo. Además 
como ya sabes en la Diputación de Valencia, 
dentro de los porcentajes que después 
suman los pueblos en cuanto al plan de 
inversiones, Museros tiene un porcentaje 
mayor por el hecho de tener el plan de 
igualdad del Ayuntamiento de Museros. 
 
Continúa D. Victor Xercavins i Garcia, que 
saben que el problema de que los dueños no 
recojan los excrementos, es crónico y saben 
que tiene difícil solución. No obstante 
trasladamos la queja de un vecino de la zona 
de C/ Senda hermana, aunque es aplicable a 
muchos otros lugares, que se queja que hay 
un “pipican” a 50 metros en el parque oval y 
hay gente insolidaria que deja los perros en 
la calle. Además de las necesarias 
campañas de concienciación puede que se 
necesite una acción más contundente, 
avisando y después imponiendo sanciones. 
Lamentablemente, al final igual que pasa con 
las mascarillas y con todo, parece que si no 
nos aprietan a veces, la gente no reacciona. 
Entonces es una petición de que se estudie, 
además de continuar haciendo las campañas 
que periódicamente se hacen. Hacer una 
campaña con la policía Municipal.  
 
Solicita la palabra D. Beatriz Sanchez 
Botello, que da las buenas tardes a todos y a 
todas y responde a colación de lo que 
comenta que solamente le puede adelantar 
que aunque los presupuestos de 2021, como 
ya sabes que aun no están aprobados y que 
en un futuro no muy lejano tienen pensado 
avanzar en esta línea. En cuanto a las 
consignaciones, y tiene voluntariedad de 
llevar a cabo en su área, si todo sale bien, 
habrá consignación para 2021. Esperando 
como bien dice, educar que está muy bien, 
sensibilizar a la población. Pero ya se ha 
tratado de hacer eso, hasta el momento y 
como sigue habiendo personas incívicas y no 
da resultados. Si todo sale bien tendrán que 
implantar sanciones a ver si así se nota. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, comenta que el 
30 de octubre había programado un 
“Cuentacuentos”. Y el día 29 en las redes 
municipales a las 14:27h. sé comunicó que 
por razones técnicas, el “Cuentacuentos” 
seria ese mismo día a las 17:00h. Pregunta 
cuales son las razones técnicas y si 
consideran que avanzar un cambio a dos 
horas y media antes de un acto no pensáis 
que podría repercutir en la afluencia. 
Pregunta si esta afluencia fue la habitual. 
 
Dña. Sonia García Ruiz responde que fue un 

evidentment portat a terme per la companya 
de la legislatura anterior. I aquest és el que 
engloba tot el poble. A més, com ja saps en 
la Diputació de València, dins dels 
percentatges que després sumen els pobles 
quant al pla d'inversions, Museros té un 
percentatge major pel fet de tindre el Pla 
d'igualtat de l'Ajuntament de Museros.  
 
 
 
Continua Víctor Xercavins i Garcia i diu que 
estan assabentats del problema que els 
amos dels gossos no recullen els 
excrements, és crònic i saben que té difícil 
solució. No obstant això, traslladem la queixa 
d'un veí de la zona del carrer de la Senda 
Germana, encara que és aplicable a molts 
altres llocs, i que es queixa que hi ha un 
pipican a 50 m al parc oval i hi ha gent 
insolidària que deixa els gossos al carrer. A 
més de les campanyes de conscienciació 
necessàries, pot ser que calga una acció 
més contundent, en avisar i després imposar 
sancions. Lamentablement, al final igual que 
passa amb les mascaretes i amb tot, sembla 
que si no ens pressionen de vegades la gent 
no reacciona. Per tant, és una petició per tal 
que s'estudie, a més de continuar fent les 
campanyes que periòdicament es fan, i fer 
una campanya amb la Policia Municipal.  
 
Beatriz Sánchez Botello sol·licita la paraula, 
dona la bona vesprada a tots i a totes i 
respon a col·lació del que comenta i respon 
que solament li pot avançar que encara que 
els pressupostos de 2021, com ja sap que no 
estan aprovats i que en un futur no molt 
llunyà tenen pensat avançar en aquesta línia. 
Quant a les consignacions, té voluntarietat 
de portar a terme en la seua àrea, si tot ix bé, 
hi haurà consignació per a l’any 2021. 
Espere com bé dius, educar que està molt bé 
i també sensibilitzar la població. Però ja s'ha 
tractat de fer això, fins al moment, i com 
continua havent-hi persones incíviques, no 
dona resultats. Si tot ix bé, hauran 
d'implantar sancions per a veure si així es 
nota. 
 
Víctor Xercavins i Garcia comenta que el 30 
d'octubre hi havia programat un contaconte. I 
el dia 29, en les xarxes municipals, a les 
14.27 h, es va comunicar que por raons 
tècniques el contaconte seria aqueix mateix 
dia a les 17.00 h. Pregunta quines són les 
raons tècniques i si consideren que avançar 
un canvi a dues hores i mitja abans d'un acte 
podria repercutir en l'afluència. Pregunta si 
aquesta afluència va ser l'habitual. 
 
 
Sonia García Ruiz respon que va ser un C
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contratiempo en la agenda del 
“Cuentacuentos” por lo que se decidió 
acoplarse a su fecha en lugar de anularlo. 
Simplemente fue eso. Se indicaron 
problemas técnicos porque algo se tenía que 
poner, pero sí que la misma compañía ese 
día no podía venir, nos avisaron con poco 
tiempo. Y la afluencia, en tiempos de COVID-
19, la afluencia es una lotería. Hay gente que 
se atreve y viene, mientras que hay gente 
que prefiere quedarse en su casa. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, comenta que 
son conscientes que es un tema que afecta, 
pero claro, avisar a las dos y media para una 
cosa que es a las 5 de la tarde. Supongo que 
ese será el motivo…  
 
Continúa preguntando sobre la Casa de 
cultura, que por cierto quiere dar la 
enhorabuena sobre el video ilustrativo de la 
Casa de Cultura donde se informa sobre 
medidas COVID-19 y la cultura segura. Que 
cuando se hacen las cosas bien hechas hay 
que reconocerlo, ahí está el video y le parece 
muy correcto y muy oportuno. 
 
Prosigue indicando que finalmente este año 
no se ha ofrecido la clase de “tabal i 
dolçaina”. La razón objetiva es que no ha 
habido suficiente matriculación, no obstante 
a veces hace falta hacer un esfuerzo más 
por mantener un curso que, recordamos era 
el más antiguo de toda la huerta norte, que 
hacía 25 años que se ofrecía, eliminándose 
así un curso de cultura valenciana y más en 
estos tiempos de pandemia que hace falta 
ayudar a la cultura, y además por desgracia 
hay dinero sobrante de todo lo que no se ha 
podido ejecutar y programar. Pensamos que, 
aunque evidentemente la razón objetiva era 
la falta de alumnado pero, en este curso 
concreto teniendo en cuenta la trayectoria y 
lo que representa, que las otras disciplinas 
tienen todo su reconocimiento, pero 
especialmente en este caso nos dolía que no 
se haya podido mantener. En este caso y 
teniendo en cuenta que era para los 
pequeños y todo lo que comporta, pensamos 
que si hubiera sido juntos “tabal i dolçaina” 
hubiera sido un curso de 9, se consideró 
separarlo, que con 9 se imagina que se 
hubiera hecho porque muchas veces se 
ponen mínimos pero sabemos que por una 
persona o por dos no se pueden hacer, en 
este caso pensamos que aunque hubieran 
sido 5 y 4 o una cosa así, creo que se podía 
haber hecho el esfuerzo, teniendo en cuenta 
que hay dinero sobrante por desgracia, se 
podía afrontar, entendiendo que se podía 
haber intentado. Era esa reflexión. 
 
Responde Dña. Sonia García Ruiz, 

contratemps en l'agenda dels professionals 
del contaconte i que es va decidir ajustar-se 
a la seua data en lloc d'anul·lar-lo. 
Simplement va ser això. Es van indicar 
problemes tècnics perquè alguna cosa 
s'havia de posar, però la mateixa companyia 
aqueix dia no podia vindre, ens van avisar 
amb poc de temps. I l'afluència, en temps de 
COVID-19, és una loteria. Hi ha gent que 
s'atreveix i ve, mentre que hi ha gent que 
prefereix quedar-se a la seua casa. 
Víctor Xercavins i Garcia comenta que són 
conscients que és un tema que afecta, però 
clar, avisar a les 14.30 h per a una cosa que 
és a les 17.00 h. Supose que aqueix serà el 
motiu…  
 
 
Continua preguntant sobre la Casa de 
Cultura i vol donar l’enhorabona sobre el 
vídeo il·lustratiu de la Casa de Cultura en el 
qual s'informa sobre les mesures de la 
COVID-19 i sobre que la cultura és segura. 
Quan es fan les coses ben fetes cal 
reconéixer-ho, ací està el vídeo i em sembla 
molt correcte i molt oportú. 
 
També, indica que finalment enguany no s'ha 
oferit la classe de tabal i dolçaina. La raó 
objectiva és que no hi ha hagut suficient 
matriculació; no obstant això, de vegades fa 
falta fer un esforç més per mantindre un curs 
que, si recordem era el més antic de tota 
l’horta nord, feia 25 anys que s'oferia, 
d’aquesta manera s’elimina un curs de 
cultura valenciana i encara més en aquests 
temps de pandèmia que fa falta ajudar la 
cultura, i a més, per desgràcia, hi ha diners 
sobrants de tot el que no s'ha pogut executar 
i programar.  
 
Pensem que, encara que evidentment la raó 
objectiva era la falta d'alumnat, en aquest 
curs concret, i tenint en compte la trajectòria i 
el que representa, que les altres disciplines 
tenen tot el seu reconeixement, però 
especialment en aquest cas ens dol que no 
s'haja mantingut. En aquest cas, i tenint en 
compte que era per als xicotets i tot el que 
comporta, pensem que si hagueren estat 
junts l’alumnat de tabal i dolçaina haguera 
sigut un curs de nou, però es va considerar 
separar-lo. Amb 9, s'imagina que s'haguera 
fet perquè moltes vegades es posen mínims 
però sabem que per una persona o per dues 
no es poden fer, en aquest cas pensem que 
encara que n’hagueren sigut cinc i quatre o 
una xifra semblant, crec que es podia haver 
fet l'esforç, tot tenint en compte que hi ha 
diners sobrants per desgràcia, i que es podia 
afrontar, i entenen que es podia haver 
intentat. Era aquesta reflexió. 
 C
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informando que eran cuatro y cuatro y que 
en este caso no salía el dinero para pagar a 
los profesores, no salían de la partida de 
cultura, sino de la partida de personal. Por lo 
tanto, lo habló con D. Miguel Hernán, el Sr. 
Interventor, que dijo que con esos mínimos, 
siendo que son recursos públicos, hacer el 
curso era discriminar al resto. Entonces ella 
también entendió que era cierto que si se 
ofertaron 13 plazas y solamente habían 
cuatro y cuatro, evidentemente tenía razón, 
era discriminar, porque por ejemplo de 
Zumba podían haber dicho, bueno por cuatro 
también se puede hacer. Entonces se 
decidió no hacerlo. También es cierto que del 
2016 al 2017 hubo 16 matriculados. Del 
2017 al 2018 17 matriculados, del 2018 al 
2019 13 matriculados, del 2019 al 2020 16 
matriculados y este año cuatro y cuatro, que 
es la mitad que el año anterior. También se 
cambiaron los horarios, porque como sabéis 
se han instaurado unos horarios nuevos en 
la Casa de cultura y eso de hacerlo a las diez 
de la noche, ya no podía ser porque el 
encargado termina a las nueve y más tarde 
no se puede dar clase. Que esto también ha 
podido influir, pues seguramente, pero fue la 
decisión de no hacerlo, y de cara al año que 
viene miraremos la forma de poder ofertarlo 
y que la gente se pueda apuntar y si puede 
ser hacerlo. 
 
Interviene D. Francesc Alcaina Costa, 
indicando que considera que este es un año 
especial por la pandemia, puede haber más 
miedo de la gente, hay más impedimentos. 
Precisamente en el año difícil y considerando 
que la cultura está sufriendo mucho, era el 
año apropiado para hacer un esfuerzo. 
 
Responde Dña. Sonia García Ruiz, que a 
nivel cultural se han hecho muchas cosas, no 
solamente en el “tabal i dolçaina”. Que desde 
que pasó todo esto se han hecho del orden 
de cuatro y tres, siete programaciones desde 
la concejalia de cultura. De estas siete cuatro 
eran en valenciano. 
 
D. Francesc Alcaina Costa comenta que no 
está diciendo que no se haya hecho, indica 
que está hablando del curso de “tabal i 
dolçaina”. 
 
Dña. Sonia García Ruiz, matiza que la 
cultura no solo es “tabal i dolçaina”, que se 
han hecho más cosas desde el área de 
cultura. 
 
Interviene Dña. Ana Alcover Torres e indica 
que el año pasado también había cuatro y se 
hizo. Se podía haber hecho “tabal” solo de 
niños y el de mayores si no cumplía los 
requisitos. 

Respon Sonia García Ruiz i informa que eren 
quatre i quatre i que en aquest cas els diners 
per a pagar els professors, no eixien de la 
partida de Cultura, sinó de la partida de 
personal. Per tant, ho va parlar amb Miguel 
Hernán, l’interventor, que va dir que amb 
aqueixos mínims, en ser recursos públics, fer 
el curs era discriminar la resta. Per tant, ella 
també va entendre que era cert que si es van 
oferir 13 places i solament n’havia quatre i 
quatre, evidentment tenia raó, era 
discriminar, perquè per exemple d’alumnat 
de zumba podia haver dit, bé per quatre 
també es pot fer. I per aquest motiu, es va 
decidir no fer-lo. També és cert que de l’any 
2016 al 2017 va haver-hi 16 matriculats. Del 
2017 al 2018, 17 matriculats; del 2018 al 
2019, 13 matriculats; del 2019 al 2020, 16 
matriculats, i enguany, quatre i quatre, que 
és la meitat que l'any anterior. També es van 
canviar els horaris perquè, com sabeu, s'han 
instaurat uns horaris nous a la Casa de 
Cultura i això de fer-ho a les deu de la nit, ja 
no podia ser perquè l'encarregat acaba a les 
nou i més tard no es pot fer classe. Que això 
també ha pogut influir, segurament, però va 
ser la decisió de no fer-ho, i per al pròxim 
any estudiarem la manera de poder oferir-lo i 
que la gent es puga apuntar i si pot ser fer-lo. 
 
 
 
Intervé Francesc Alcaina Costa i indica que 
considera que aquest és un any especial per 
la pandèmia, pot haver-hi més por de la gent, 
hi ha més impediments. És un any difícil i 
considerant que la cultura pateix molt les 
conseqüències, era l'any apropiat per a fer 
un esforç. 
 
Respon Sonia García Ruiz i diu que a nivell 
cultural s'han fet moltes coses, no solament 
en el curs de tabal i dolçaina. Comenta que 
des que va passar tot això s'han fet set 
programacions des de la Regidoria de 
Cultura, i d'aquestes set, quatre eren en 
valencià. 
 
Francesc Alcaina Costa comenta que no diu 
que no s'haja fet, indica que parla del curs de 
tabal i dolçaina. 
 
 
Sonia García Ruiz matisa que la cultura no 
sols és tabal i dolçaina, que s'han fet més 
coses des de l'Àrea de Cultura. 
 
 
Intervé Ana Alcover Torres i diu que l'any 
passat també n’hi havia quatre i es va fer. Es 
podia haver fet tabal només de xiquets i el de 
majors si no complia els requisits. 
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Dña. Sonia García Ruiz, responde que el año 
pasado el curso 2019 al 2020, acababa de 
entrar y no sabía cómo funcionaban los 
cursos. Empezar a decidir, este sí este no le 
parecía un poco suicida, entonces se 
hicieron los cursos conforme estaban 
establecidos y ya programados para que 
empezaran y en base a cómo funcionen al 
año siguiente ya veremos qué pasa. Y este 
año ha pasado esto, se ha juntado menos 
gente, es un criterio de recursos públicos, el 
interventor dijo que no veía justo hacer un 
curso cuando en otros también había poca 
gente y no se iban a hacer, se dijo que de 
cara al año que viene se replantearia de otra 
forma y ya está. Pero no significa que se 
vaya a hacer nunca más. Este año ha venido 
así. 
 
Dña. Ana Alcover Torres, indica que igual 
también ha influido el precio, que según le 
han dicho, este año era una hora 100 euros 
y el año pasado eran dos y valía 100 euros 
también. 
 
Dña. Sonia García Ruiz, explica que porque 
también se ha hecho equitativamente a otros 
cursos. Que lo de los cursos se ha ido 
dejando, al final cuando alguien lo toca para 
arreglarlos explota. Lo que no puede ser es 
que había siete horas de “tabal i dolçaina”. 
 
Dña. Ana Alcover Torres, indica que se 
tendría que haber rebajado el precio, por eso 
ha influido que la gente se apunte menos. 
 
Dña. Sonia García Ruiz, responde que según 
le dijo el profesor que habló con él, fue por 
los horarios, porque las clases se adaptaban 
a los horarios, porque el horario este año ha 
de ser este porque el encargado de la Casa 
de Cultura termina a las nueve. Le comentó 
que lo entendía y a ver si de cara al año 
próximo se podía hacer. No ha sido un 
capricho. 
 
Continúa su intervención D. Victor Xercavins 
i Garcia, comentando que de cara al año que 
viene se haga un poquito de campaña “boca 
oreja” u oficial, ajustando y hablando con 
quien sea el responsable para ver cómo se 
puede facilitar la manera de que vuelva a 
rebrotarse ese curso. 
 
Asimismo, vuelve a insistir por tercer pleno 
consecutivo sobre el uso del valenciano. 
Hace dos plenos se solicitó que la OTAM 
también usara el valenciano en sus 
comunicaciones y se nos dijo que las 
comunicaciones en papel iban a 
desaparecer. En octubre, se incidió en que la 
web de la OTAM era íntegramente en 

 
Sonia García Ruiz respon que l'any passat el 
curs 2019-2020, acabava d'entrar i no sabia 
com funcionaven els cursos. Començar a 
decidir aquest sí aquest no li semblava un 
poc suïcida; per tant, es van fer els cursos 
com estaven establits i ja programats perquè 
començaren i sobre la base de com 
funcionen a l'any següent ja veurem què 
passa. I enguany, ha passat això, s'ha 
apuntat menys gent, és un criteri de recursos 
públics, l'interventor va dir que no veia just 
fer un curs quan en uns altres també hi havia 
poca gent i no es farien, es va dir que per a 
l’any pròxim es replantejaria d'una altra 
manera i ja està. Però no significa que no es 
faça mai més. Enguany ha sigut així. 
 
 
 
Ana Alcover Torres indica que igual també 
ha influït el preu, que segons li han dit, 
enguany era una hora 100 € i l'any passat 
eren dos i valia 100 € també. 
 
 
Sonia García Ruiz explica que perquè també 
s'ha fet equitativament als altres cursos. Que 
el tema dels cursos s'ha deixat i, finalment, 
quan algú els toca per a arreglar-los explota. 
El que no pot ser és que hi haguera set 
hores de  tabal i dolçaina. 
 
Ana Alcover Torres comenta que s'hauria 
d'haver rebaixat el preu, i que això ha influït 
perquè s’apunte menys gent. 
 
Sonia García Ruiz respon que va parlar amb 
el professor i li va dir que era pels horaris, 
perquè les classes s'adaptaven als horaris, 
però l'horari enguany ha de ser aquest 
perquè l'encarregat de la Casa de Cultura 
acaba a les nou. Li va comentar que ho 
entenia i veuria si per a l'any pròxim es podia 
fer el curs. No ha sigut un capritx. 
 
 
Víctor Xercavins i Garcia continua la seua 
intervenció i comenta que per a l'any que ve 
es faça una miqueta de campanya “boca 
orella” o oficial, que s’ajuste i es parle amb 
qui siga el responsable per veure com es pot 
facilitar la manera que torne a sorgir aquest 
curs. 
 
D’altra banda, torna a insistir, per tercer ple 
consecutiu, sobre l'ús del valencià. Fa dos 
plens es va sol·licitar que l’OTAM també 
utilitzara el valencià en les seues 
comunicacions i se'ns va dir que les 
comunicacions en paper desapareixerien. 
Per  l'octubre, es va incidir que el web de 
l’OTAM era íntegrament en castellà i se'ns va C
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castellano y se nos dijo que con la 
modificación de webs se arreglaría. Pregunta 
que ahora qué motivo se aduce para lanzar 
en redes el 2 de noviembre un PDF que 
estaba solamente en castellano. 
 
Matiza la Sra. Alcaldesa que no, está en 
castellano y en valenciano. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, pregunta si el 
PDF. Indica que la información sí, pero ¿el 
PDF? 
 
La Sra. Alcaldesa indica que sí, que no lo ha 
comprobado pero primero se lanza en 
castellano porque de cara al departamento 
de intervención se había de comunicar todas 
las bonificaciones para que la gente fuera 
sabedora y en cuanto la técnica de cultura 
tuvo tiempo para poder traducir, se tradujo y 
no lo ha comprobado pero debería estar en 
PDF tanto en valenciano como en castellano. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, comenta que la 
entrada que ha comprobado y que vio en su 
momento, que fue el jueves el pleno, se 
esperó miércoles y lo que es la entrada sí 
que estaba bilingüe el anuncio, pero después 
el PDF descargable estaba solamente en 
castellano. Pero esperamos que esté 
disponible y ya está, porque al final a veces 
parece que los contribuyentes solo pagan en 
castellano. 
 
La Sra. Alcaldesa comenta que está 
disponible, para que después se quejen que 
se va a perder el castellano como lengua 
vehicular. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, indica que en la 
misma línea, ha visto esta semana, imagina 
que serán pruebas de un nuevo lugar web. Y 
que el dominio provisional será “Museros 
web Museros Site”. Indica que en las 
pruebas solo había una versión en castellano 
sin posibilidad de enlazar al valenciano. Hoy 
han entrado y han visto que estaba otra vez 
la anterior, o la que tenemos hasta ahora e 
imagina que cuando se lance, se hará 
directamente en las dos versiones y que 
como pasa ahora por defecto sea la que 
aparece si tu tecleas Ayuntamiento de 
Museros. Hoy mismo, en “Museros Site” ya 
no estaba en la web general y lo que 
aparecía justamente en la web era la OTAM, 
que sí que está únicamente en castellano. 
No sabe si aún continúa estando a estas 
horas, pero estaba esta mañana al menos. 
 
Toma la palabra D. Vicente Pérez Costa, que 
explica que el dominio “Museros Site” no es 
propiedad del Ayuntamiento, es una 
subcarpeta de la propia empresa que está 

dir que amb la modificació dels webs se 
solucionaria. Pregunta que ara quin motiu 
s'addueix per a llançar en xarxes el 2 de 
novembre un PDF que estava solament en 
castellà? 
 
Matisa l’alcaldessa que no, està en castellà i 
en valencià. 
 
Víctor Xercavins i Garcia pregunta si el PDF. 
Indica que la informació sí, però el PDF? 
 
 
L’alcaldessa diu que sí, que no ho ha 
comprovat però primer es llançà en castellà 
perquè el Departament d'Intervenció havia 
de comunicar totes les bonificacions perquè 
la gent fora sabedora i quan la tècnica de 
cultura tingué temps per a traduir-lo, el va 
traduir. No ho he comprovat però hauria 
d'estar en PDF tant en valencià com en 
castellà. 
 
Víctor Xercavins i Garcia comenta que 
l'entrada que ha comprovat, i que va veure 
en el seu moment, va ser el dijous del ple, es 
va esperar a dimecres i el que és l'entrada sí 
que l’anunci estava bilingüe, però després el 
PDF per descarregar estava solament en 
castellà. Però esperem que estiga disponible 
i ja està, perquè finalment de vegades 
sembla que els contribuents només paguen 
en castellà. 
 
L’alcaldessa comenta que està disponible, 
perquè després es queixen que es perdrà el 
castellà com a llengua vehicular. 
 
 
Víctor Xercavins i Garcia assenyala que, en 
la mateixa línia, ha vist aquesta setmana, 
imagina que seran proves d'un nou lloc web, 
i que el domini provisional serà Museros web 
Museros Site, indica que en les proves 
només hi havia una versió en castellà sense 
possibilitat d'enllaçar al valencià. Avui han 
entrat i han vist que estava una altra vegada 
l'anterior, o la que tenim fins ara, i imagina 
que quan es llance, es farà directament en 
les dues versions i que com passa ara per 
defecte siga la que apareix si tu tecleges 
Ajuntament de Museros. Avui mateix, en 
Museros Site ja no estava en el web general i 
el que apareixia justament en el web era 
l’OTAM, que sí que està únicament en 
castellà. No sap si encara continua estant a 
hores d’ara, però almenys estava aquest 
matí. 
 
Pren la paraula Vicente Pérez Costa que 
explica que el domini Museros Site no és 
propietat de l'Ajuntament, és una subcarpeta 
de l’empresa que fa el disseny. Li posen C
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haciendo el diseño. Le ponen “Museros Site” 
para que salga en el navegador. Fue un error 
haciendo una prueba, y automáticamente se 
dieron cuenta y se volvió atrás poniendo la 
web, que hasta que no esté terminada no se 
tiene que abrir. Y evidentemente será 
bilingüe (castellano-valenciano). 
Automáticamente ha vuelto a Museros.es 
donde siempre se subía en al OTAM, si se 
entra está otra vez la OTAM. Fue de las 9.00 
hasta las 11.30h. Pregunta si está pendiente 
del trabajo de la web. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, indica que suele 
entrar pero bueno eso se lo comunicaron. 
Explica que todos tienen vías de 
comunicación, de todas formas se lo 
imaginaba, porque como estuvo en la 
Mancomunidad de la web, de hecho el 
cambio a la actual estaba él, y cuando 
estaban haciendo los cambios, lanzando 
esas pruebas recuerda que debió ser un 
error porque la empresa que hizo la gestión 
del cambio de web, si que enviaba una 
dirección oculta con la que en pruebas se 
podía mirar cómo iba a quedar, pero que a la 
gente en general no podía verlo. Por lo que 
intuyó que era una cosa así. En este caso no 
era una cosa que él podía ver como 
responsable de la Mancomunidad y la gente 
no, aquí todo el mundo ha podido verlo, 
quien haya entrado en ese momento se lo 
encontraría. 
 
Toma la palabra la Sra. Alcaldesa que indica 
que antes de la siguiente pregunta, lo está 
comprobando y en la web el Plan Museros 
plus en valenciano. De hecho está en 
valenciano y no lo ve en castellano. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, comenta que se 
alegra que se haya rectificado. Comenta que 
el habla de Facebook no de la web. 
 
La Sra. Alcaldesa explica que en Facebook 
se lanzó como así estaba previsto antes de 
que estuviera en valenciano y cuando la 
técnica lo pudo traducir está en valenciano y 
en la página web. Pero bueno hay dos 
lenguas cooficiales y no pasa nada porque 
primero se lance en castellano. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, pregunta que en 
referencia sobre las casas del C/ Nou, en 
qué situación se encuentra todo el proceso. 
 
Toma la palabra D. Vicente Pérez Costa, que 
pregunta sobre las casas o la casa. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, responde que la 
casa. 
 
Toma la palabra D. Vicente Pérez Costa, que 

Museros Site perquè isca en el navegador. 
Va ser un error en fer una prova, i 
automàticament es van adonar i es va tornar 
enrere i es posa el web, ja que fins que no 
estiga acabada no s'ha d'obrir. I evidentment, 
serà bilingüe (castellà-valencià). 
Automàticament ha tornat a museros.es on 
sempre es pujava en l’OTAM, si s'entra hi ha 
una altra vegada l’OTAM. Va ser de les 
09.00 h a 11.30 h. Pregunta si està pendent 
del treball del web. 
 
 
Víctor Xercavins i Garcia respon que sol 
entrar i que això li ho van comunicar. Explica 
que tots tenen vies de comunicació; no 
obstant això, s’ho imaginava, perquè com va 
estar en el web de la Mancomunitat; de fet, 
quan es fa fer el canvi a l'actual, ell hi era, i 
quan feien els canvis, i llançaven aqueixes 
proves recorda que degué ser un error 
perquè l'empresa que va fer la gestió del 
canvi de web, sí que enviava una adreça 
oculta amb la qual en proves es podia veure 
com quedaria, però que la gent en general 
no les podia veure. Per la qual cosa va intuir 
que era una qüestió semblant. En aquest 
cas, no era una cosa que ell podia veure com 
a responsable de la Mancomunitat i la gent 
no, ací tothom ha pogut veure-ho, qui haja 
entrat en aqueix moment s'ho trobava. 
 
 
 
Pren la paraula l’alcaldessa que indica que 
abans de la següent pregunta, ho està 
comprovant i en el web i el Pla Museros plus 
en valencià està en valencià i no ho veu en 
castellà. 
 
Víctor Xercavins i Garcia comenta que 
s'alegra que s'haja rectificat. Comenta que 
parla de Facebook i no del web. 
 
L’alcaldessa explica que en Facebook es va 
llançar com així estava previst abans que 
estiguera en valencià i quan la tècnica el va 
poder traduir està en valencià i també en el 
web. Però bé hi ha dues llengües cooficials i 
no passa res perquè primer es llance en 
castellà. 
 
Víctor Xercavins i Garcia pregunta que pel 
que fa a les cases del carrer Nou, en quina 
situació es troba tot el procés? 
 
Pren la paraula Vicente Pérez Costa que 
pregunta sobre les cases o la casa. 
 
Víctor Xercavins i Garcia respon que la casa. 
 
 
Pren la paraula Vicente Pérez Costa i C
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indica que en el último pleno ya informó de 
que había una tasación, ha venido una 
empresa que ha contratado el Ayuntamiento 
y actualmente este tema se encuentra en 
que desde intervención fiscalicen y hagan 
una reflexión sobre el importe de la tasación. 
De hecho, puede adelantar que ya habían 
contactos con las familias, con los hijos de 
alguno de los propietarios que están por la 
labor. Pero desde que desde intervención no 
se haga las fiscalización, porque ese dinero 
está disponible. Esta a la espera, de hecho 
hoy ha enviado un correo a la Sra. Secretaria 
a la Sra. Alcaldesa y al Sr. Interventor, 
porque este tema está pendiente y esta él 
sufriendo las llamadas de una parte, de la 
prisa que se tenía. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, agradece que 
esta vez les ha llegado a tiempo y en forma 
la documentación del pleno de la 
Mancomunidad. En referencia a los temas 
que se trataron en ese pleno, se nos podría 
comentar como se espera que afecte 
monetariamente el nuevo contrato a 
Museros. Cuando se espera que se implante 
también el quinto contenedor y cuando se 
prevé que acabe la licitación entre el servicio 
y la nueva contratación. 
 
La Sra. Alcaldesa explica que eso es un 
misterio como ya venía siendo la legislatura 
anterior, se continúa trabajando en esa línea. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, pregunta que a 
diferencia de la anterior legislatura, ahora sí 
que creen que está mucho más avanzado. 
 
La Sra. Alcaldesa explica que en lo referente 
al pago a la hora de sacar el pliego, la 
licitación, habrá dos versiones, lo que son los 
Ayuntamientos que tienen que acordar si el 
primer año y el segundo quieren quedarse 
con la cuota que tienen. Porque realmente 
con el nuevo contrato lo que se hizo fue 
calcular el coste real que supone recoger la 
basura en cada municipio. Entonces habrá 
que decidir, porque los Ayuntamientos 
también tienen que presupuestar si el 
primero y segundo año van a mantener una 
cuota constante que se tiene ahora. Después 
ya para el segundo o tercer año la empresa 
adjudicataria ya pasaría el coste real. Los 
porcentajes que hay ahí y las cantidades, es 
un informe que se pidió para que fuera algo 
más aclaratorio pero no ha sido clarificador, 
porque hay ayuntamientos que han visto que 
les sube mucho y no están conformes. Y 
claro, se hizo por bien la solicitud de ese 
informe para que se pudiera tener una idea y 
lo que ha hecho ese informe ha sido 
confundir a muchos ayuntamientos. Porque 
en el caso del Ayuntamiento de Emperador, 

comenta que en el últim ple ja va informar 
que hi havia una taxació, ha vingut una 
empresa que ha contractat l'Ajuntament i 
actualment aquest tema es troba en el fet 
que des d'intervenció fiscalitzen i facen una 
reflexió sobre l'import de la taxació. De fet, 
pot avançar que ja havien contactes amb les 
famílies, amb els fills d'algun dels propietaris 
que estan per la tasca. Però  intervenció ha 
de fer la fiscalització, perquè aqueixos diners 
estan disponibles. Està a l'espera, de fet avui 
ha enviat un correu a la secretària, a 
l’alcaldessa i a l’interventor, perquè aquest 
tema està pendent i és ell qui pateix les 
telefonades, per la pressa que es tenia. 
 
 
 
Víctor Xercavins i Garcia agraeix que 
aquesta vegada els ha arribat a temps i en 
forma la documentació del ple de la 
Mancomunitat. Quant als temes que es van 
tractar en aqueix ple, ens podríeu comentar 
com s'espera que afecte monetàriament el 
nou contracte a Museros. Quan s'espera que 
s’implante també el cinqué contenidor i quan 
es preveu que acabe la licitació entre el 
servei i la nova contractació. 
 
 
L’alcaldessa explica que això és un misteri 
com ja era en la legislatura anterior, i que es 
continua treballant en aqueixa línia. 
 
Víctor Xercavins i Garcia comenta que a 
diferència de l’anterior legislatura, ara sí que 
creuen que està molt més avançat. 
 
L’alcaldessa explica que quant al pagament 
a l'hora de traure el plec i la licitació hi haurà 
dues versions, són els ajuntaments que han 
d'acordar si el primer any i el segon volen 
quedar-se amb la quota que tenen. Perquè 
realment amb el nou contracte el que es va 
fer va ser calcular el cost real que supova 
recollir el fem en cada municipi. Per tant, 
caldrà decidir, perquè els ajuntaments també 
han de pressupostar si el primer i segon any 
mantindran la quota constant que es té ara.  
 
Després, ja per al segon o tercer any, 
l'empresa adjudicatària ja passaria el cost 
real. Els percentatges que hi ha i les 
quantitats, és un informe que es va demanar 
perquè fora un poc més aclaridor però no ha 
sigut clarificador, perquè hi ha ajuntaments 
que han vist que els puja molt i no estan 
conformes. I clar, es va fer per bé la 
sol·licitud d'aqueix informe perquè es 
poguera tindre una idea i el que ha fet aqueix 
informe ha sigut confondre molts 
ajuntaments. Perquè en el cas de 
l'Ajuntament d'Emperador, com bé saps, va C
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como bien sabes que interpuso una 
demanda por la recogida de la basura a la 
Mancomunidad, ellos hicieron su propio 
estudio de cuál era su coste y por ejemplo no 
están conforme con el porcentaje que se le 
aplicaría. Pero eso ha sido un estudio 
estimatorio que ha hecho la empresa que 
está trabajando y no sirve para nada. De los 
números que aparecen ahí, son ficticios, 
siendo una suposición que ha hecho la 
empresa para que se pudiera tener una idea. 
Pero una idea que no lleva a ningún lugar. 
En la última Junta de gobierno se aprobó ya 
la redacción del programa de residuos de la 
mancomunidad, con los 10 pueblos que la 
componen y la idea es que a lo largo del 
2021 esté ya el contrato en marcha, el primer 
trimestre sacar los pliegos que se licite y todo 
lo que comporte todo el proceso. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, pregunta que el 
quinto contenedor, cuando se ponga en 
marcha ya estaría incluido. Supone que por 
la parte de medio ambiente, que cuando 
vayan a implantarse, se harán campañas. 
También comenta que en ese pleno se trato 
sobre demandas de reconocimiento de 
personal laboral indefinido no fijo de dos 
trabajadoras. Pregunta cuál es la posición de 
la Mancomunidad, ante estas demandas. 
 
La Sra. Alcaldesa explica que fue la misma 
que tuvo el Ayuntamiento de Museros, con 
los 32 trabajadores y trabajadoras que 
estaban en contratos irregulares. Se van a 
personar pero evidentemente van a 
reconocer a esas personas. 
 
D. Victor Xercavins i Garcia, consulta si el 
juicio se ha hecho, si en los decretos se 
designaba representante. ¿Están a la espera 
de juicio? 
 
La Sra. Alcaldesa comenta que aún no se ha 
dado a término. Responde que sí. 
 
Toma la palabra  D. Francesc Alcaina Costa, 
que  pregunta sobre el Plan General. 
 
Responde D. Vicente Pérez Costa que 
explica que el lunes de la semana pasado 
acudió D. Jose Tomás, reuniéndose con él 
como con los técnicos y después con 
Intervención, Secretaria y Alcaldía. Y Según 
su programación, y lo que nos ha afectado la 
paralización por la pandemia, en el trimestre 
de 2022 se debería de tener ya la 
Declaración Ambiental y Territorial 
Estratégica (DATE), que es el documento 
medioambiental que autoriza el plan 
estructural. 
 
D. Francesc Alcaina Costa, prosigue 

interposar una demanda per la recollida del 
fem a la Mancomunitat, ells van fer el seu 
propi estudi de quin era el seu cost i, per 
exemple, no estan d’acord amb el 
percentatge que se li aplicaria. Però això, ha 
sigut un estudi estimatori que ha fet 
l'empresa que treballa i no serveix per a res.  
 
Els números que hi apareixen, són ficticis, és 
una suposició que ha fet l'empresa perquè es 
poguera tindre una idea. Però una idea que 
no porta a cap lloc. En l'última sessió de la 
Junta de Govern, es va aprovar ja la redacció 
del programa de residus de la Mancomunitat, 
amb els 10 pobles que la formen i la idea és 
que, al llarg del 2021, estiga ja el contracte 
en marxa, i en el primer trimestre, trauré els 
plecs perquè  es licite i tot el que comporte el 
procés. 
 
Víctor Xercavins i Garcia pregunta pel cinqué 
contenidor, i que quan es posa en marxa i si 
ja estaria inclòs. Suposa que Medi Ambient 
farà campanyes quan s’implanten.  
 
També comenta que en aqueix ple es va 
tractar sobre les demandes de 
reconeixement de personal laboral indefinit 
no fix de dues treballadores. Pregunta quina 
és la posició de la Mancomunitat davant 
aquestes demandes. 
 
L’alcaldessa explica que va ser la mateixa 
que va tindre l'Ajuntament de Museros, amb 
els 32 treballadors i treballadores que 
estaven amb contractes irregulars. Es 
personaran però evidentment reconeixeran 
aqueixes persones. 
 
Víctor Xercavins i Garcia consulta si el judici 
s'ha fet i si en els decrets es designava 
representant. S’espera el judici? 
 
L’alcaldessa comenta que encara no s'ha 
portat a terme, i respon que sí. 
 
Pren la paraula Francesc Alcaina Costa, que 
pregunta sobre el Pla general. 
 
Respon Vicente Pérez Costa que explica que 
dilluns de la setmana passada va acudir José 
Tomás, i es va reunir amb ell,  amb els 
tècnics i després amb intervenció, secretaria 
i alcaldia. I d’acord amb la seua programació, 
i el que ens ha afectat la paralització per la 
pandèmia, en el trimestre de 2022 s'hauria 
de tindre ja la declaració ambiental i territorial 
estratègica (DATE), que és el document 
mediambiental que autoritza el pla 
estructural. 
 
 
Francesc Alcaina Costa pregunta pel Pla de C
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preguntando por el Plan de Movilidad Urbana 
Sostenible y Segura (PMUSS). 
 
Responde D. Vicente Pérez Costa que el 
PMUSS, se tiene que incorporar al Plan 
General porque hubo un cambio en la 
disposición por parte de la Conselleria de 
Territorio, que cuando hay zonas de nuevo 
crecimiento, hay que hacer un anexo del 
PMUSS que se ha de incorporar. Se está 
acabando y seguramente para el mes de 
enero, se hará ya la fase de exposición 
pública. De ahí con esas modificaciones que 
se han incorporado que se han llevado a 
término todos los procesos participativos. De 
hecho pronto, se hará un Bando, y el día 18 
de diciembre harán una jornada para 
establecer rutas escolares seguras, 
invitándose a los padres y a los niños que 
bajen desde casa a las escuelas, caminando, 
en bicicleta o patinete. Se pondrá en los 
planos del pueblo…Siendo una experiencia 
piloto que se irá repitiendo al año a través del 
Fórum vecinal para que la gente se 
conciencie de ir caminando a los colegios, 
pues también es una forma de implantar 
políticas saludables, desarrollando lo que es 
la salud.  
 
D. Francesc Alcaina Costa, pregunta que 
cuando esté en exposición pública si pueden 
haber alegaciones del vecindario y si se 
contestará. 
 
D. Vicente Pérez Costa, responde que sí, 
inicialmente se decidirá el espacio que se 
había pensado en el Fórum de hacer una en 
la Casa de Cultura, con todos los paneles y 
los planos y normativas. Y evidentemente 
como es la fase de exposición la gente podrá 
ir. De hecho se tiene programado hacer unas 
jornadas, explicando las modificaciones y las 
propuestas a implantar y sobre todo la 
temporalización que es muy importante para 
llegar al 100% de lo que sería la ejecución. 
 
Continua D. Francesc Alcaina Costa, que 
pregunta sobre la “Societat Unió Musical de 
Museros” (SUMM), indica que no ha acabado 
de cobrar la subvención y solicita 
información. 
 
Responde Dña. Sonia García Ruiz, indica 
que corresponde al departamento de  
intervención, que habló con el interventor y 
que tenía una pila de papeles de la SUMM, 
que estaba revisándolos todos y en cuanto 
pudiera haría efectivo el pago. Indica que 
está en trámite. 
 
La Sra. Alcaldesa explica que parece ser que 
desde el departamento de intervención hay 
una serie de dudas en cuanto a la 

mobilitat urbana sostenible i segura 
(PMUSS). 
 
Respon Vicente Pérez Costa i diu que el 
PMUSS s'ha d'incorporar al Pla general 
perquè va haver-hi un canvi en la disposició 
de la Conselleria de Territori, ja que quan hi 
ha zones de nou creixement, cal fer un 
annex del PMUSS que s'ha d'incorporar. 
S'està acabant, i segurament per al mes de 
gener, es farà ja la fase d'exposició pública. 
Amb aquestes modificacions que s'han 
incorporat, s'han portat a terme tots els 
processos participatius. De fet, prompte, es 
farà un ban, i el dia 18 de desembre es farà 
una jornada per a establir rutes escolars 
segures, i es convidaran els pares i els 
xiquets que baixen des de casa a les 
escoles, caminant, amb bicicleta o amb 
patinet. Es posarà en els plànols del poble… 
Serà una experiència pilot que es repetirà en 
un any mitjançant el Fòrum Veïnal perquè la 
gent es consciencie d'anar caminant al 
col·legi, perquè també és una manera 
d'implantar polítiques saludables, i de 
desenvolupar el que és la salut.  
 
 
 
Francesc Alcaina Costa pregunta que quan 
estiga en exposició pública si poden haver-hi 
al·legacions del veïnat i si es contestarà. 
 
 
Vicente Pérez Costa respon que sí, que 
inicialment es decidirà l'espai que s'havia 
pensat en el Fórum de fer-ne una a la Casa 
de Cultura, amb tots els panells i els plànols i 
les normatives. I evidentment, com és la fase 
d'exposició la gent hi podrà anar. De fet, es 
té programat fer unes jornades, per explicar 
les modificacions i les propostes a implantar 
i, sobretot, la temporalització que és molt 
important per a arribar al 100 % del que seria 
l'execució. 
 
Contínua Francesc Alcaina Costa i pregunta 
sobre la Societat Unió Musical de Museros 
(SUMM), i comenta que no ha acabat de 
cobrar la subvenció i sol·licita informació. 
 
 
Respon Sonia García Ruiz, i assenyala que 
correspon al Departament d’Intervenció, que 
va parlar amb l'interventor i que tenia una 
pila de papers de la SUMM, que els estava 
revisant tots i quan poguera faria efectiu el 
pagament. Indica que està en tràmit. 
 
 
L’alcaldessa explica que sembla ser que des 
del Departament d'Intervenció hi ha una sèrie 
de dubtes quant a la documentació C
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documentación justificativa, que como bien 
ha dicho Dña. Sonia García Ruiz, hasta que 
el interventor no la revise bien, no se podrá 
hacer efectivo el pago. De hecho, el lunes 
hay una reunión con la SUMM y entre otras 
cosas es aclarar por parte de intervención lo 
que no está correcto, para poder subsanar si 
se puede. 
 
D. Francesc Alcaina Costa, indica que hoy 
mismo ha aparecido una comunicación del 
Ayuntamiento anulando el concierto del 
sábado de la Banda juvenil y de la titular, y 
querría que se comentara como ha sido la 
cuestión, cuales son las razones y las 
posibles soluciones. 
 
La Sra. Alcaldesa explica que es cosa suya, 
porque es el concierto de la Banda juvenil 
que no se pudo realizar por el “9 d’Octubre” y 
para dar la oportunidad a los músicos más 
jóvenes de poder hacer el concierto habitual 
se organizó desde la concejalía de fiestas. 
En el anterior como bien sabéis por las 
condiciones climatológicas se tuvo que 
suspender y hoy por la mañana, a primera 
hora la técnica de cultura ha informado que 
en la última normativa publicada del pasado 
5 de diciembre, se limitaban los actos tanto 
al interior como al exterior. Con un máximo 
de 150 personas, incluidas organizadores y 
participantes, entonces entre músicos de la 
“XiquiBand”, de la Banda juvenil y las 
entradas repartidas eran unas 200 personas 
aproximadamente. Por lo que se ha 
mantenido una reunión telefónica con el 
presidente, donde estaba la concejal de 
cultura, el Jefe de policía quien informa 
técnicamente sobre la ocupación de la vía 
pública y la Sra. Alcaldesa. Evidentemente 
no era viable que estuvieran entrando unos 
músicos en el colegio, otros que salieran, 
niños hacia dentro, niños hacia fuera, por lo 
que se ha acordado que lo mejor era 
aplazarlo hasta que se volviera a flexibilizar 
de alguna forma el tema del aforo y poder 
llevarlo a término. Hace un rato, le ha 
enviado un mensaje al Sr. Presidente, ya que 
se le ha ocurrido la idea, de que el “Concierto 
de Navidad” se va a retransmitir a través de 
las redes sociales, siendo grabado en la 
Casa de Cultura, donde ellos ensayan. 
Entonces por no cancelar por segunda vez 
los dos conciertos, ya que entiende que los 
niños con alegría y esfuerzo habrán llevado a 
término, se le había enviado un mensaje si le 
parecía bien que los grabaran en la Casa de 
cultura y a través del Canal de Youtube del 
Ayuntamiento, dado que era una actividad 
programada de la concejalía de fiestas, se 
retransmitiera para el pueblo en general. No 
lo ha visto, no le ha contestado pero la idea 
es que nada más se flexibilice se pueda 

justificativa, que com bé ha dit Sonia García 
Ruiz, fins que l'interventor no la revise bé, no 
es podrà fer efectiu el pagament. De fet, 
dilluns hi ha una reunió amb la SUMM i, 
entre altres qüestions, el Departament 
d’Intervenció aclarirà el que no està correcte, 
per esmenar-ho, si es pot. 
 
 
Francesc Alcaina Costa indica que avui 
mateix ha aparegut una comunicació de 
l'Ajuntament en la qual s’anul·la el concert 
del dissabte de la Banda Juvenil i de la 
titular, i voldria que es comentara com ha 
sigut la qüestió, quines són les raons i les 
possibles solucions. 
 
L’alcaldessa explica que és cosa seua, 
perquè és el concert de la Banda Juvenil que 
no es va poder realitzar per el 9 d’Octubre i 
per a donar l’oportunitat als músics més 
joves de fer el concert habitual es va 
organitzar des de la Regidoria de Festes.  
 
L'anterior, com bé sabeu, per les condicions 
climatològiques es va haver de suspendre i 
avui de matí, a primera hora, la tècnica de 
Cultura ha informat que en l'última normativa 
publicada el passat 5 de desembre, es 
limitaven els actes tant a l'interior com a 
l'exterior a un màxim de 150 persones, 
incloses organitzadors i participants; per tant, 
entre músics de la XiquiBand, de la Banda 
Juvenil i les entrades repartides són unes 
200 persones, aproximadament. S’ha 
mantingut una reunió telefònica amb el 
president, en la qual estava la regidora de 
Cultura i el cap de la Policia que informa 
tècnicament sobre l'ocupació de la via 
pública i l’alcaldessa.  
 
Evidentment, no era viable que entraren uns 
músics en el col·legi, uns altres que 
isqueren, xiquets cap en dins, xiquets cap a 
fora, per la qual cosa s'ha acordat que el 
millor era ajornar-lo fins que es tornara a 
flexibilitzar d'alguna manera el tema de 
l'aforament i poder portar-lo a terme. Fa una 
estona, li he enviat un missatge al president, 
ja que se m’ha ocorregut la idea, perquè el 
Concert de Nadal es retransmetra per les 
xarxes socials, i que es grave a la Casa de 
Cultura, on ells assagen.  
 
Per tant, per no cancel·lar per segona 
vegada els dos concerts, ja que entén que 
els xiquets amb alegria i esforç l’hauran 
portat a terme, li havia enviat un missatge si 
li semblava bé que els gravaren a la Casa de 
Cultura per canal de Youtube de 
l'Ajuntament, atés que era una activitat 
programa de la Regidoria de Festes, es 
retransmetrà per al poble en general. No ho C
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llevar a cabo. Además también ha habido 
problemática porque no ha habido 
suficientes entradas para padres y madres 
de niños y niñas músicos. Entonces con 
buena voluntad no están saliendo las cosas 
como se quería. 
 
Responde D. Francesc Alcaina Costa, que 
indica que desde el principio se ha tenido 
comunicación y si el tema era del aforo de 
200 a 150 y el Ayuntamiento ha sido quien 
ha repartido las entradas, la primera cosa 
que se les ocurre es que en lugar de anular 
el concierto se podrían haber anulado las 
entradas y volver a repartir ahora 150. 
 
Explica Sra. Alcaldesa, que no porque 
entonces los que fueron primero y tuvieron y 
ahora se quedan fuera por qué, si la primera 
vez sí tenía entrada y ahora el Ayuntamiento 
porque le interesa las vuelve a sacar de 
nuevo, ahora se queda fuera. Ha habido 
suficiente problemática por los padres que no 
han tenido como para que el Ayuntamiento 
vuelva a deshacer lo que ya había hecho, 
unos vuelven a entrar y otros no. No es justo 
ni correcto. 
 
D. Francesc Alcaina Costa, indica que 
siempre se tiene la opción de decir que hay 
una reducción de aforo. Además la previsión 
es coger la Banda, ver cuántos padres hay, 
dar una entrada por familia y ya irán los 
padres a recogerlo y las otras darlas. Es una 
cuestión de organizarse, pero ya por 
segunda vez, encima de que los niños van a 
hacer el concierto y lo han preparado muy 
bien, lo hacen al aire libre en diciembre, y por 
una cuestión técnica, ya que básicamente es 
una cuestión técnica. Según su opinión se 
hubiera podido rehacer y haberse acoplado. 
Es una cuestión que en buena voluntad se 
hubiera podido hacer. Por último, en el caso 
de la “XiquiBand” que son 20 personas, los 
más pequeños, no se podría habilitar la Casa 
de cultura con todas las medidas que se 
tengan que hacer y poder hacer los 
conciertos, ver que margen de músicos se 
pueden acoplar en el espacio que tienen en 
el escenario de la Casa de cultura para 
hacerlo en el interior.  
 
Responde la Sra. Alcaldesa que según el 
informe técnico no pueden haber más de 11 
personas interactuando sin guardar las 
distancias de seguridad, y menos sin 
mascarilla.  
 
D. Francesc Alcaina Costa, comenta que el 
informe técnico lo habrá hecho una persona 
cualificada. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que el aparejador 

ha vist, no ha contestat però la idea és que 
en flexibilitzar la situació es porte a terme. A 
més, també hi ha hagut problemàtica perquè 
no hi ha hagut suficients entrades per a 
pares i mares de xiquets i xiquetes músics, i 
encara que amb bona voluntat, no estan 
eixint les coses com es volia. 
 
Respon Francesc Alcaina Costa i diu que 
des del principi s'ha tingut comunicació i si el 
tema era de l'aforament de 200 a 150 i 
l'Ajuntament ha sigut qui ha repartit les 
entrades, la primera cosa que se'ls ocorre és 
que en lloc d'anul·lar el concert es podrien 
haver anul·lat les entrades i tornar a repartir 
ara 150. 
 
L’alcaldessa explica que no, perquè ara els 
que van ser primers i en van tindre es 
quedarien fora, per què, si la primera vegada 
sí que tenien entrada i ara l'Ajuntament 
perquè li interessa les torna a traure de nou, 
ara es queden fora. Hi ha hagut suficient 
problemàtica pels pares que no n’han tingut i 
perquè l'Ajuntament torne a desfer el que ja 
havia fet, uns tornen a entrar i uns altres no. 
No és just ni correcte. 
 
Francesc Alcaina Costa contesta que sempre 
es té l'opció de dir que hi ha una reducció 
d'aforament. A més, la previsió és agafar la 
banda, veure quants pares hi ha, donar una 
entrada per família i ja aniran els pares a 
recollir-la i les altres donar-les. És una 
qüestió d'organitzar-se, però ja per segona 
vegada, a més que els xiquets faran el 
concert i l'han preparat molt bé, ho fan a 
l'aire lliure pel desembre, i per una qüestió 
tècnica, ja que bàsicament és una qüestió 
tècnica. Segons la seua opinió s'hauria pogut 
refer i haver-se ajustat. És una qüestió que 
amb bona voluntat s'haguera pogut fer. 
Finalment, en el cas de la XiquiBand, que 
són 20 persones, els més xicotets, no es 
podria habilitar la Casa de Cultura amb totes 
les mesures que s'hagen de fer i poder fer el 
concert, i veure quin marge de músics es 
poden acoblar en l'espai que tenen a 
l'escenari de la Casa de Cultura per a fer-lo a 
l'interior.  
 
 
L’alcaldessa respon que segons l'informe 
tècnic no poden haver-hi més d'onze 
persones interactuant sense mantindre les 
distàncies de seguretat, i encara menys, 
sense mascareta.  
 
Francesc Alcaina Costa comenta que 
l'informe tècnic l'haurà fet una persona 
qualificada. 
 
L’alcaldessa indica que l'aparellador C
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municipal. 
 
D. Francesc Alcaina Costa, responde que no 
va a dudar de ningún informe pero en ese 
caso de las actuaciones, él que es músico y 
ha actuado en otros pueblos y los escenarios 
más grandes y más pequeños que el de 
Museros, en otros pueblos caben más. En 
principio la normativa es de un metro y 
medio, y si tu quieres puedes estirar hasta 
dos metros. Y de dos en dos metros caben 
muchos más que 11. Sin dudar del informe 
técnico, en otros pueblos se está haciendo. 
Por lo que el ruego seria si se podría volver a 
hacer otro informe e intentar que fuera, 
siempre respetando la normas y los 
protocolos, se pudiera hacer que en la Casa 
de la cultura pudiera albergar más músicos o 
que pudieran de alguna manera intentar que 
se pudieran hacer más actuaciones con 
músicos en la Casa de la cultura. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que ella como 
Alcaldesa de Museros, no será ella la que 
incite a ningún técnico a hacer informes en 
contra de la normativa. Porque se estaría 
cometiendo una ilegalidad por hacerlo y 
permitirlo. No le puede decir al técnico 
municipal que haga otro informe del 
escenario de la Casa de cultura, cuando ya 
está hecho y según la normativa y las 
distancias de seguridad, dice que caben 11 
personas. ¿Le digo mañana que ponga 50 
porque le digo yo que quepan 50?. 
 
D. Francesc Alcaina Costa, responde que no 
ha dicho que pongan 50, ha dicho que ella 
misma tiene a otros alcaldes, que están 
haciendo otras cosas, donde él mismo ha 
actuado en otros pueblos que hasta son del 
mismo partido. Consulta si se podría hacer el 
esfuerzo de ver de qué manera se puede 
hacer que en el escenario de la Casa de la 
cultura pueda tener más presencia. ¿se 
podría hacer ese esfuerzo? 
 
La Sra. Alcaldesa responde que de qué 
esfuerzo requiere, qué medidas tienen los 
escenarios de otros pueblos, es que todas 
las Casas de cultura o todos los centros 
culturales de otros pueblos no tendrán la 
misma capacidad. Cree que justamente, este 
Ayuntamiento en actos culturales y con la 
situación que estamos padeciendo ha 
intentado llevar a cabo todo lo que se ha 
podido y más con todas las medidas y sin 
ningún tipo de incidencia. No dudo en 
absoluto del informe del técnico municipal 
que ha llevado a término los informes de 
aforo en la Casa de cultura. 
 
D. Francesc Alcaina Costa, dice que correcto 
que lo que ve no es voluntad de hacer que la 

municipal. 
 
Francesc Alcaina Costa respon que no 
dubtarà de cap informe però en aqueix cas 
de les actuacions, ell que és músic i ha 
actuat en altres pobles i en escenaris més 
grans i més xicotets que el de Museros, en 
altres pobles en caben més. En principi, la 
normativa és d'un metre i mig, i si el tu vols 
pots estirar fins a dos metres. I de dos en 
dos metres en caben molts més que onze. 
Sense dubtar de l'informe tècnic, en altres 
pobles es fa. Pel que el prec seria si es 
podria tornar a fer un altre informe i intentar 
que, sempre respectant la normes i els 
protocols, es poguera fer que a la Casa de la 
Cultura s’allotjaren més músics o que 
pogueren, d'alguna manera, intentar que es 
feren més actuacions amb músics a la Casa 
de la Cultura. 
 
 
L’alcaldessa respon que ella com a 
alcaldessa de Museros, no serà la que incite 
cap tècnic a fer informes en contra de la 
normativa. Perquè faria una il·legalitat per 
fer-ho i permetre-ho. No pot dir, al tècnic 
municipal, que faça un altre informe de 
l'escenari de la Casa de Cultura, quan ja està 
fet i d’acord amb la normativa i les distàncies 
de seguretat, i diu que hi caben onze 
persones. Li dic demà que pose cinquanta 
perquè li ho dic jo que hi capien cinquanta? 
 
 
Francesc Alcaina Costa respon que no ha dit 
que pose cinquanta, ha dit que ella mateixa 
té l’exemple amb altres alcaldes, que fan 
altres coses, on ell mateix ha actuat en altres 
pobles i que fins i tot són del mateix partit. 
Consulta si es podria fer l'esforç de veure de 
quina manera es pot fer que en l'escenari de 
la Casa de la Cultura es puga tindre més 
presència. Es podria fer aqueix esforç? 
 
 
L’alcaldessa respon que de quin esforç 
requereix, quines mesures tenen els 
escenaris d'altres pobles, és que totes les 
cases de cultura o tots els centres culturals 
d'altres pobles no tindran la mateixa 
capacitat. Creu que justament, aquest 
ajuntament en actes culturals i amb la 
situació que patim ha intentat dur a terme tot 
el que s'ha pogut i més amb totes les 
mesures i sense cap mena d'incidència. No 
dubte en absolut de l'informe del tècnic 
municipal que ha portat a terme els informes 
d'aforament a la Casa de Cultura. 
 
 
Francesc Alcaina Costa diu que correcte que 
el que veu no és voluntat de fer que la Casa C
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Casa de cultura tenga más vida. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que no le va a 
contestar, que tiene más vida que tenia a 
pesar de la situación en la que vivimos. 
 
- La Sra. Alcaldesa, cede la palabra a D. 
Tomás Piqueras, portavoz de Ciudadanos, 
que comienza felicitando las fiestas a todo el 
mundo y decirles a las personas que sigan 
las recomendaciones de los profesionales 
que están llevando la pandemia, a ver si así 
entre todos podemos el próximo año celebrar 
mejor las fiestas.  
 
Lo primero agradecer a la Sra. Alcaldesa que 
publicara en su Facebook las imágenes de la 
carretera de Barcelona con las últimas 
lluvias. Es un problema que los dos años 
consecutivos que han llovido, están 
padeciendo las personas que viven allí y los 
comercios. Pregunta si se va a tomar alguna 
medida de alcantarillado. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, que en principio 
cuando llueve en esas cantidades, el 
problema es en toda la población en general. 
Cede la palabra a D. Vicente Pérez Costa, 
que explica que el problema es el mismo que 
hace 15 o 20 años, cuando hay lluvias con 
esos caudales de 35, 40 y 50 litros no hay 
tubería que asuma y de hecho en la anterior 
legislatura el equipo de gobierno en aquel 
momento, y continua en vigor hizo un plan de 
infraestructuras hídricas y dentro de la 
planificación, está el acometer unas 
inversiones por valor de 4 millones de euros. 
¿Cuándo los tendremos? Pues cuando 
tengamos los 4 millones de euros. 
 
Prosigue D. Tomás Piqueras Giménez que 
indica que tras pintar los pasos de peatones, 
de todo el pueblo. En la Avda. de Barcelona, 
mantuvo una conversación con el concejal 
de urbanismo del porqué no se había 
terminado de pintar por lo menos el cruce de 
las carreteras, y consulta si se va a hacer. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa que afirma que 
sí y prosigue D. Vicente Pérez Costa 
explicando que cuando llamo y le dije sí 
ahora se llama a la Brigada de obras, 
literalmente y así lo ha transmitido el Sr. 
Técnico Rafael Tamarit, que dijo no pinte 
personal de la brigada de obras en la 
carretera, por el riesgo que se asume de 
estar trabajando personal, que no son 
profesionales de ese ámbito y con el tráfico 
que hay por ahí. Literalmente le dijo dile al 
Concejal Sr. Piqueras que la orden la ha 
dado él, de hecho se ha abierto un 
expediente de contratación para contratar 
una empresa que se dedica a pintar 

de Cultura tinga més vida. 
 
L’alcaldessa respon que no li contestarà, que 
té més vida que tenia malgrat la situació en 
la qual vivim. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Tomás 
Piqueras, portaveu de Ciudadanos, que 
felicita les festes a tothom i diu a totes les 
persones que seguisquen les recomanacions 
dels professionals que porten la pandèmia, 
per veure si així, entre tots, podem l'any 
vinent celebrar millor les festes.  
 
 
El primer és agrair, a l’alcaldessa, que 
publicara en el seu Facebook les imatges de 
la carretera de Barcelona amb les últimes 
pluges. És un problema que, els dos anys 
consecutius que han plogut, pateixen les 
persones que hi viuen i els comerços. 
Pregunta si es prendrà alguna mesura sobre 
el clavegueram. 
 
L’alcaldessa respon que en principi quan 
plou en aqueixes quantitats, el problema és 
en tota la població en general. Cedeix la 
paraula a Vicente Pérez Costa el qual explica 
que el problema és el mateix que fa 15 o 20 
anys, quan hi ha pluges amb aqueixos 
cabals de 35, 40 i 50 litres no hi ha canonada 
que els assumisca, i de fet, en l'anterior 
legislatura l'Equip de Govern, en aquell 
moment, va fer un pla d'infraestructures 
hídriques que continua en vigor, i dins de la 
planificació, es contempla emprendre unes 
inversions per valor de 4.000.000 €. Quan ho 
tindrem? Doncs quan tinguem els quatre 
milions d’euros. 
 
Continua Tomás Piqueras Giménez que 
comenta que després de pintar els passos de 
vianants de tot el poble, a l’avinguda de 
Barcelona, va mantindre una conversa amb 
el regidor d'Urbanisme sobre perquè no 
s'havia acabat de pintar almenys 
l'encreuament de les carreteres, i consulta si 
es farà. 
 
L’alcaldessa respon i afirma que sí, i Vicente 
Pérez Costa explica que quan va telefonar li 
va dir sí, que li ho diria a la brigada d'obres, 
literalment i així ho ha transmetre al tècnic 
Rafael Tamarit, però aquest li va dir que no 
pintara el  personal de la brigada d'obres a la 
carretera, pel risc que s'assumeix en treballar 
personal que no és professional d'aquest 
àmbit, amb el trànsit que hi ha per ací. 
Literalment, li va dir li ho dius al regidor 
Piqueras que l'ordre l'ha donada ell; de fet, 
s'ha obert un expedient de contractació per a 
contractar una empresa que es dedica a 
pintar senyalització horitzontal i que fa C
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señalización horizontal que hace trabajos por 
la noche, que es cuando se hacen ese tipo 
de trabajos. 
 
Continúa la Sra. Alcaldesa, explicando que 
con ello se acabará de pintar las zonas 
Blasco Ibáñez, Cortes Valencianas y Avda. 
Barcelona. Desde la rotonda de Garpeñ 
hasta la de Frio Mediterráneo. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez indica que muy 
bien, que la pregunta simplemente era si se 
iba a pintar, no quien la iba a pintar, que ni 
loco pondría en riesgo la vida ni la salud de 
ningún trabajador, sea del Ayuntamiento de 
Museros o de donde sea. 
 
D. Vicente Pérez Costa indica que cuando le 
llamó dijo que porque no se llamaba a la 
Brigada de obras, ya que se había cortado la 
carretera por el derrumbe de la fachada. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez confirma que 
es así, porque la última vez hizo tres 
registros de entrada y lo arreglaron los 
trabajadores del Ayuntamiento. 
 
D. Vicente Pérez Costa, explica que ahora 
hay un técnico ahora mismo que contradice 
su criterio como técnico competente. 
 
D. Tomás Piqueras, comenta que entonces 
no lo había. Prosigue preguntado sobre el 
acta del 30 de julio preguntó si se podía 
pintar un paso de peatones entre Family y 
Xandala y que se pusieran señales de 
reducción de velocidad. En el acta del 1 de 
octubre volvió a pedir lo mismo, y hoy reitera 
la solicitud del paso de peatones y las placas 
de bajar la velocidad. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que se toma nota. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, prosigue 
indicando que la viga en el túnel, se ha 
vuelto a colocar y cuando un camión entra en 
una bajante y se tropieza con una viga, no es 
lo mismo arrastrar un tráiler hacia delante 
que hacerlo marcha atrás. ¿No se había 
podido poner, o se puede poner un aviso 
donde empieza la barandilla para que no 
lleguen a entrar los camiones o autobuses 
dentro de la rampa? 
 
La Sra. Alcaldesa comenta que si no 
recuerda mal, a la entrada de la CV32 hay un 
aviso de control de galibo, a la altura de la 
Calle Lepanto hay otro, y justo 50 metros 
antes de entrar al túnel hay otro. No sabe 
qué medida más se podría tomar. Toma 
nota, y qué más se podría hacer porque es 
que más señalizado no puede estar. 
 

treballs de nit, que és quan es fan aqueix 
tipus de treballs. 
 
 
Continua l’alcaldessa i explica que amb això 
s'acabarà de pintar les zones Blasco Ibáñez, 
Corts Valencianes i avinguda de Barcelona. 
Des de la rotonda de Garpeñ fins a la de Frío 
Mediterráneo. 
 
Tomás Piqueras Giménez contesta que molt 
bé, que la pregunta simplement era si es 
pintaria, no qui l'anava a pintar, que ni boig 
posaria en risc la vida ni la salut de cap 
treballador, siga de l'Ajuntament de Museros 
o d’altre lloc. 
 
Vicente Pérez Costa comenta que quan li va 
cridar va dir que perquè no li ho deia a la 
brigada d'obres, ja que s'havia tallat la 
carretera per l'ensulsiada de la façana. 
 
Tomás Piqueras Giménez confirma que és 
així, perquè l'última vegada va fer tres 
registres d'entrada i ho van arreglar els 
treballadors de l'Ajuntament. 
 
Vicente Pérez Costa explica que ara hi ha un 
tècnic ara mateix que contradiu el seu criteri 
com a tècnic competent. 
 
Tomás Piqueras comenta que en aquell 
moment no n'hi havia. Prossegueix i 
pregunta sobre que en l'acta del 30 de juliol 
va preguntar si es podia pintar un pas de 
vianants entre Family i Xandala i que es 
posaren senyals de reducció de velocitat. En 
l'acta de l'1 d'octubre, va tornar a demanar el 
mateix, i avui, reitera la sol·licitud del pas de 
vianants i les plaques de baixar la velocitat. 
 
L’alcaldessa indica que pren nota. 
 
Tomás Piqueras Giménez comenta que la 
biga del túnel s'ha tornat a col·locar i quan un 
camió entra en una baixant i topa amb una 
biga, no és el mateix arrossegar un tràiler 
cap endavant que fer-ho marxa arrere. No 
s'havia pogut posar, o es pot posar, un avís 
que indique on comença la barana perquè no 
arriben a entrar els camions o autobusos 
dins de la rampa? 
 
 
L’alcaldessa comenta que si no recorda 
malament, a l'entrada de la CV32 hi ha un 
avís de control de galibo, a la altura del 
carrer Lepant hi ha un altre, i just 50 metres 
abans d'entrar al túnel, n’hi ha un altre. No 
sap quina mesura més es podria prendre. 
Pren nota, i quina més es podria fer perquè 
més senyalitzat no pot estar. 
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D. Tomás Piqueras Giménez, explica que al 
final de la C/ Pintor Sorolla, más o menos por 
las tres empresas de “Viveros La Marta” ahí 
se han estado cargando y descargando 
escombros. Ha sido un movimiento de tierras 
de cargar y descargar ¿estaba autorizado el 
movimiento ahí? 
 
La Sra. Alcaldesa indica que no sabe 
exactamente dónde dice. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, detrás de “La 
Marta” en el tramo que queda ahí donde las 
tres empresas, ahí se ha estado 
descargando. Un vecino le comentó 
movimiento de carga y descarga. De hecho 
los escombros si no se equivoca se echado a 
la finca nueva que están ahora otra vez en 
marcha, la del puente. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que en Avda. 
Alexandre VI, pregunta si siguen haciendo 
movimientos de tierras.  
 
D. Tomás Piqueras Giménez, dice que la 
última vez que lo vio fue hace 15 días. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que la policía 
tampoco ha visto nada anormal por ese tipo 
de movimientos. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, continúa 
explicando que los vecinos de la Avda. de las 
Palmeras, le han comentado que las 
señalizaciones que se han puesto colgadas. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que no están 
terminadas, de hecho llegaron unas 
pegatinas provisionales a ver cómo se 
señalizaba y justamente esta mañana ha 
llegado el resto, que entre mañana y el lunes 
la Brigada municipal las colocará. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, pregunta si se 
puede habilitar una entrada para las 
ambulancias. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que hay 
habilitadas cuatro o cinco, de hecho el hecho 
de poner esas señalizaciones en la que pone 
que solo está permitido vehículos de 
emergencia, en los que entran ambulancias, 
bomberos y policía. Hay habilitadas seis para 
ello. Hay dos por la calle Moncada, dos por 
la Avda. de las Palmeras, una por C/ Rei En 
Jaume y por C/ Pilotaris, que no sabe si está 
habilitada, pero cuatro o cinco seguro. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, comenta que 
la de la Avda. La senyera, puede ver la foto, 
siendo imposible que entre cualquier tipo de 
vehículo por unos bolardos. 
 

Tomás Piqueras Giménez explica que al final 
del carrer del Pintor Sorolla, més o menys 
per les tres empreses de Vivers La Marta, es 
carreguen i es descarreguen  enderrocs. Ha 
sigut un moviment de terres de carrega i 
descarrega, hi estava autoritzat el moviment? 
 
 
L’alcaldessa diu que no sap exactament on 
diu. 
 
Tomás Piqueras Giménez comenta que 
darrere de La Marta en el tram que hi queda 
on són les tres empreses, ací s'ha 
descarregat. Un veí li va comentar el 
moviment de càrrega i descàrrega. De fet els 
enderrocs, si no s'equivoca, s’han tirat a la 
finca nova que estan ara una altra vegada en 
marxa, la del pont. 
 
L’alcaldessa diu que a l’avinguda 
d’Alexandre VI, i pregunta si continuen fent 
moviments de terres.  
 
Tomás Piqueras Giménez respon que 
l'última vegada que ho va veure va ser fa 
quinze dies. 
 
L’alcaldessa diu que la Policia Local tampoc 
ha vist res anormal d’aqueix tipus de 
moviments. 
 
Tomás Piqueras Giménez continua explicant 
que els veïns de l'avinguda de les  Palmeres 
li han comentat que les senyalitzacions s'han 
posat penjades. 
 
L’alcaldessa respon que no estan acabades, 
de fet van arribar uns adhesius provisionals 
per veure com se senyalitzava i justament 
aquest matí ha arribat la resta, que entre 
demà i dilluns la brigada municipal les 
col·locarà. 
 
Tomás Piqueras Giménez pregunta si es pot 
habilitar una entrada per a les ambulàncies. 
 
L’alcaldessa respon que n’hi ha habilitades 
quatre o cinc, per això el fet de posar 
aqueixes senyalitzacions en les quals posa 
que només està permés vehicles 
d'emergència com ambulàncies, bombers i 
policia. N’hi ha habilitades sis per aquest 
motiu. Hi ha dues per al carrer de Montcada, 
dues per a l'avinguda de les Palmeres, una 
per al carrer del Rei En Jaume i per al carrer 
dels Pilotaris, que no sap si està habilitada, 
però quatre o cinc de segur. 
 
Tomás Piqueras Giménez comenta que la de 
l'avinguda de la Senyera, pot veure la foto, 
és impossible que entre cap tipus de vehicle 
per uns bol·lards. C
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La Sra. Alcaldesa responde que esas fotos 
no se ve de cuando son, será por las otras 
entradas, ya que hay dos entradas 
habilitadas seguro. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez dice que de 
anoche, y la placa por donde iba el 
circulando… 
 
La Sra. Alcaldesa responde que las placas 
no están terminadas de señalizar bien, pero 
seguro que en la Senyera hay dos. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, pregunta si ha 
habido alguna pregunta para este pleno. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que no. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, es que le han 
comentado que parece ser que hay una 
frase que lleva a equivoco en la notificación 
del pleno, el lugar pone salón de plenos pero 
debajo pone que no se admiten 
participaciones a distancia. Entonces ha 
habido personas que era un mensaje para 
los concejales. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que él como 
concejal no puede participar el público, así 
cuando se comunicó que había pleno, por 
medidas de seguridad se dijo que no estaría 
abierto al público, que podían enviar sus 
preguntas al correo 
comunicacio@museros.es Pero esa 
notificación que le llega a él como concejal 
es que el pleno se celebra ahí y no puedes 
decidir hacerlo desde casa telemáticamente. 
O es todos telemático o es todos presencial. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, dice que esta 
mañana en Avda. de la cruz ha visto un paso 
de peatones sin señalizar, faltan placas de 
girar para la calle Castellón y a la calle uno 
de mayo, otra placa doblada en la puerta de 
la ferretería, placa de tonelaje de camiones 
en Pintor Sorolla, Mástil de placa totalmente 
doblada por el rozamiento de una palmera 
en la esquina de enfrente…  
 
La Sra. Alcaldesa responde que esas 
señales ni sabe ni los años que estarán 
incorrectas, si las han visto ahora. Pero 
bueno en cuanto se pueda haremos una 
revisión de las señalizaciones. Hay cosas 
más importantes en estos momentos. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, para terminar 
indica que presentan unas mociones 10 días 
antes del pleno, sin embargo ellos tienen 
acceso a la documentación 48 horas antes. 
 
Responde la Sra. Secretaria que explica que 
si es ordinario se convoca el lunes para el 

L’alcaldessa respon que en aqueixes fotos 
no es veu de quan són, serà per les altres 
entrades, ja que hi ha dues entrades 
habilitades segur. 
 
Tomás Piqueras Giménez diu que d'anit, i la 
placa per on circulava… 
 
 
L’alcaldessa respon que les plaques no 
estan acabades de senyalitzar bé, però 
segur que al carrer de la Senyera n’hi ha 
dues. 
Tomás Piqueras Giménez pregunta si hi ha 
hagut alguna pregunta per a aquest ple. 
 
L’alcaldessa respon que no. 
 
Tomás Piqueras Giménez diu que li han 
comentat que sembla ser que hi ha una frase 
que porta a equivocació en la notificació del 
ple, el lloc on posa sala de plens però sota 
posa que no s'admeten participacions a 
distància; per tant, hi ha hagut persones, i 
era un missatge per als regidors. 
 
 
L’alcaldessa respon que ell com a regidor no 
pot participar com a públic, així quan es va 
comunicar que hi havia ple, per mesures de 
seguretat, es va dir que no estaria obert al 
públic, que podien enviar les seues 
preguntes al correu 
comunicacio@museros.es. Però aquesta 
notificació que li arriba a ell com a regidor és 
que el ple es realitza ací i no pots decidir fer-
lo des de casa telemàticament. O és tot 
telemàtic o és tots presencial. 
 
Tomás Piqueras Giménez respon que aquest 
matí, a l’avinguda de la Creu, ha vist un pas 
de vianants sense senyalitzar, falten plaques 
de girar per al carrer Castelló i per al carrer 
de l’U de Maig, una altra placa doblegada a 
la porta de la ferreteria, una placa de tonatge 
de camions al carrer del Pintor Sorolla, 
Masteler de placa totalment doblegada pel 
fregament d'una palmera a la cantonada de 
davant…  
 
L’alcaldessa respon que aqueixos senyals ni 
sap els anys que estaran incorrectes, si les 
han vists ara. Però bé quan es puga farem 
una revisió de les senyalitzacions. Hi ha 
coses més importants en aquests moments. 
 
Tomás Piqueras Giménez, per a acabar, 
indica que es presenten mocions deu dies 
abans del ple, i que ells tenen accés a la 
documentació 48 hores abans. 
 
Respon la secretària i explica que si és 
ordinari es convoca dilluns per a dijous. C
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jueves. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, dice que en 
esas 48 horas se tienen que espabilar en 
coger la documentación, en buscar datos. 
Pregunta si habría manera de que se 
publicara por lo menos la documentación 
antes. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que no depende 
de ella, el orden del día hasta el mismo lunes 
no se hace. 
 
La Sra. Secretaria comenta que se refiere a 
las mociones. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa afirmativamente. 
 
D. Tomás Piqueras Giménez, finaliza 
deseando felices fiestas. 
 
La Sra. Alcaldesa se adhiere a las 
felicitaciones navideñas de sus compañeros, 
que políticamente pertenecerán a partidos 
diferentes pero la intención siempre es la de 
buscar la mejora para los vecinos y vecinas 
que viven en Museros. Como ya se ha dicho, 
prudencia, responsabilidad  para el año que 
viene podernos juntar. 
 
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, se 
levantó la sesión, todo lo cual yo, como 
secretaria, certifico y firmo, junto con la 
alcaldesa. 
 
 
Museros, con fecha al margen 
Documento firmado electrónicamente 
 

 

 
Tomás Piqueras Giménez diu que en 
aqueixes 48 hores s'han d'espavilar a agafar 
la documentació i a buscar dades. Pregunta 
si hi hauria manera que es publicara almenys 
la documentació abans. 
 
 
 
L’alcaldessa respon que no depén d'ella, 
l'ordre del dia fins al mateix dilluns no es fa. 
 
 
La secretària comenta que es refereix a les 
mocions. 
 
Respon l’alcaldessa afirmativament. 
 
Tomás Piqueras Giménez finalitza i desitja 
bones festes. 
 
L’alcaldessa s'adhereix a les felicitacions 
nadalenques dels seus companys, que 
políticament pertanyeran a partits diferents 
però la intenció sempre és buscar la millora 
per als veïns i per a les veïnes que viuen a 
Museros. Com ja s'ha dit, prudència i 
responsabilitat perquè l'any que ve ens 
ajuntem. 
 
 
En no haver-hi més temes a tractar, 
l’alcaldessa alça la sessió, i jo, com a 
secretària, estenc i certifique aquesta acta. 
 
 
Museros, amb data al marge 
Document firmat electrònicament 
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